


ព្រឹត្តិការណ៍នានាបានបង្ហាញ ច្បាស់ដោយទំនាយ

 សូមយើងអានក្បាលចុះហើយអធិស្ឋាន។ ព្រះនៃយើង ជាអ្នកបង្កើតដ៏
អស្ចារ្យផ្ទៃមេឃនិងផែនដី ដែលបាននាំព្រះយេស៊ូវរស់ពីស្លាប់ឡើងវិញ
ហើយរស់នៅជាមួយពួកយើងក្នុងរយៈពេលពីរពាន់ឆ្នាំនេះ ដែលរស់នៅដើម្បី
បញ្ជាក់ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ធ្វើអោយវាក្លាយជាការពិតសំរាប់ជំនាន់នីមួយៗ។
យើងអរគុណខ្លាំងណាស់ ព្រះដ៏មានព្រះជន្មគង់នៅ ដោយដឹងថា ដែលយើង
មានការធានាដ៏អស្ចារ្យនេះ ការធានាថាបន្ទាប់ពីជីវិតនេះបានបញ្ចប់ យើងមានជីវិត
អស់កល្បជានិច្ចនៅក្នុងពិភព ដែលត្រូវមកនោះ។ សូមអរគុណ សម្រាប់ការនេះ
ព្រះអម្ចាស់។ ហើយសេចក្តីសង្ឃឹមនោះ គឺជាយុទ្ធាមួយ ចំពោះព្រលឹងដែល
ជាសេចក្តីស្មោះត្រង់និងប្រាកដក្នុងពេលមានព្យុះ។ ហើយពេលណាខ្យល់ព្យុះ
បក់បោកមក រលកធំៗវិលមក យើងមានអារម្មណ៍ដោយសារសេចក្តីជំនឿលើទ្រង់
អាចបង្កើតរាល់រលក។

2 ព្រះអង្គអើយ សូមជួយយើងនៅយប់នេះដូចដែលយើងបាន មកដើម្បីបម្រើ
ដល់អ្នកឈឺនិងអ្នកខ្វះខាត។ យើងអធិស្ឋាន ព្រះអង្គអើយ ថានឹងមិនមានមនុស្ស
ឈឺក្នុងចំណោមយើងទេ នៅពេលដែលយើងចាកចេញពីយប់នេះ។ សូមអោយ
មនុស្សគ្រប់គ្នាបានជាសះស្បើយដោយព្រះដ៏ទេវភាព អំណាចទាំងនៅទីនេះនិង
នៅទូទាំងប្រទេស នៃការតភ្ជាប់ សូមកុំឲ្យមានមនុស្សទន់ខ្សោយចេញពីអាគារឬ
ការជួបជុំនៅយប់នេះ។ សូមព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់បានព្យាបាលពួកគេ។ សូមឱ្យ
ព្រះអាទិត្យដ៏អស្ចារ្យនៃសេចក្តីសុចរិត ជាមួយនឹងការជាសះស្បើយនៅក្នុងស្លាប
របស់ទ្រង់ រស់ឡើង ចូរបញ្ជូនការស្នើនៃជំនឿនៅក្នុងដួងចិត្តរបស់ពួកគេពេលដែល
ស្តាប់ព្រះបន្ទូល សូមមើលការបង្ហាញនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបញ្ចុះបញ្ចូលពួកគេ
ថាទ្រង់នៅរស់។ យើងអធិស្ឋានសូមព្រះពរទាំងនេះព្រះវរបិតាអើយ ក្នុងព្រះនាម
ព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

អ្នកអាចអង្គុយបាន។

3 យើងពិតជាយល់ថានេះជាឯកសិទ្ធិដ៏អស្ចារ្យដែលបានមកទីនេះនៅយប់នេះ ម្តងទៀត ទៅ—ដើម្បីនិយាយទៅកាន់ប្រជាជននិងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។ យើងចង់ស្វាគមន៍អស់អ្នកដែលនៅក្រៅប្រទេស—តាមការតភ្ជាប់ទូរស័ព្ទ ម្តងទៀតនៅយប់នេះ។ ដូច្នោះយើងអធិស្ឋានថាព្រះនឹងប្រទានពរដល់ពួកគេម្នាក់ៗ ដោយទុកចិត្តថា អស់អ្នកដែលបានទទួលយកព្រះគ្រីស្ទនៅព្រឹកនេះនឹងត្រូវបាន បំពេញជាមួយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយរស់នៅស្មោះត្រង់និងពិតប្រាកដចំពោះ ទ្រង់រហូតដល់ជីវិតនៅលើផែនដីនេះចប់ ជីវិតរំមែងស្លាប់នេះ។ ហើយបន្ទាប់មក ពួកគេ ដោយធ្វើការនោះ ពួកគេមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ពួកគេនឹងមិនស្លាប់ នៅសម័យកាលដែលត្រូវមកដល់ទេ ទៅដល់សម័យកាលដ៏អស្ចារ្យដែលយើង ទាំងអស់គ្នាទន្ទឹងរង់ចាំ។

4 ឥឡូវនេះយើងនឹងនិយាយ ខណៈពេលដែលខ្ញុំកំពុងគិតអំពីវា មិនមែនដើម្បី វែនទេ។ បងប្រុសវេលនៅទីនេះ ហើយខ្ញុំប្រហែលជាមិនបានជួបគាត់ទេ។ ខ្ញុំ អាច...ខ្ញុំអាចធ្វើសារនោះទៅអ្នកនៅពេលដែលខ្ញុំត្រលប់ទៅតុកសុនវិញ? ខ្ញុំកំពុង មើលវា វាមិនទាន់បានចប់នៅឡើយទេ ខ្ញុំនឹងធ្វើវាមកអ្នកវិញនៅពេលខ្ញុំទៅតុក សុន។

5 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ធ្វើការប្រកាស។ នេះជាពិសេសទៅកាន់ព្រះវិហារគ្រប់ទីកន្លែង ជាពិសេសនៅភាគខាងលិច ឬកន្លែងណាផ្សេងទៀតដែលចង់មក។ បងប្រុស ដ៏ថ្លៃថ្នូររបស់យើង គឺបងប្រុសភារីត្រីន ជាមួយ...នេះគឺជាបុរសម្នាក់ដែលជាអ្នក ជំរុញឱ្យមានការភ្ជាប់តាមទូរស័ព្ទនៅទីនេះ។ ព្រះអម្ចាស់បានដាក់វានៅក្នុងចិត្ត របស់គាត់ដើម្បីមកលេងយើងនៅតុកសុន ហើយចាប់ផ្តើមការរីកផុសផុលវិញ នៅតុកសុន ដែលយើងពិតជាត្រូវការ។ បងប្រុសភារីនីងនៅតុកសុន។ បើអ្នក ចង់ទាក់ទងគាត់ គ្រាន់តែរង់ចាំក្នុងការិយាល័យរបស់យើងនៅទីនោះ។ វានឹងជា ថ្ងៃទី ១០ ខែសីហា ១១ ទី ១២ និង ១៣ខែសីហា។ គាត់ចង់មកលេងយើង ក្នុងចិត្តគាត់មានយូរមកហើយ ហើយខ្ញុំបានប្រាប់គាត់ថា “មានផ្លូវវត្តមានយក វាចេញពីចិត្តរបស់អ្នក គឺទៅធ្វើវាទៅ។” ហើយគាត់គឺជាបងប្អូនគ្រីស្ទានដែលជា អ្នកបំរើពិតប្រាកដរបស់ព្រះ។ ហើយអ្នករាល់គ្នា នៅតុកសុន ខ្ញុំដឹងថានឹងទទួល បានពរនៅពេលដែលគាត់ធ្វើជាអ្នកដឹកនាំនៅកន្លែងណាមួយ ប្រហែលជានៅរ៉ាម៉ា ជាអ៊ិនឬកន្លែងណាដែលព្រះអម្ចាស់ផ្តល់កន្លែងមួយសម្រាប់គាត់ គាត់មិនមាននៅ

ទីនេះទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថាអ្នកនឹងត្រូវបានពរ ដោយការចូលមក ស្តាប់បងប្រុសគ្រីន នៅពេលគាត់លាតត្រដាងពីព្រះបន្ទូលនៃព្រះ ប្រហែលជាអធិស្ឋានសំរាប់អ្នកជម្ងឺ ឬអ្វីៗដែលវាមាននៅក្នុងការកិច្ចនៃព្រះបានចាក់ប្រេងតាំងឱ្យធ្វើ។

6 យើងក៏ចង់ថ្លែងអំណរគុណដល់បងប្រុស អរមែន នេវីល បងប្រុសម៉ាន់ សម្រាប់ពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យនៃការប្រកបជាមួយពួកគេ។ ដែលខ្ញុំមានអំណរគុណ ខ្លាំងណាស់ ដែលបានប្រកបជាមួយនឹងបុរសដូចជាបងប្រុស នេវីល បងប្រុស ម៉ាន់ និងអ្នកដឹកនាំផ្សេងទៀតទាំងអស់នៅទីនេះ។ ខ្ញុំគិតថាពួកគេស្គាល់។ បើអ្នក មិនមាន ដោយក្រុមប្រឹក្សាភិបាលនិងព្រះវិហាររបស់យើងនៅទីនេះទេ ខ្ញុំប្រាកដ ថាព្រះស្គាល់អ្នកនៅទីនេះជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់។ សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់ អ្នក។

7 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំត្រូវបានគេសួរអ្វីមួយតិចតួចនៅទីនេះ នៅលើកំណត់ត្រាតូច មួយត្រូវបានផ្តល់ឱ្យ ទៅកាន់... ពួកគេមានការប្រជុំក្រុមប្រឹក្សាភិបាលនៅយប់ ផ្សេងទៀតនៅទីនេះ ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលនិងឌីកុន ហើយខ្ញុំគិតថាក្នុងនាទីត្រូវបាន អាន ពេលព្រឹកនៅមុខក្រុមជំនុំ។ ដែលជាទម្លាប់សម្រាប់យើងក្នុងការធ្វើវា។ នៅក្នុងការសម្រេចចិត្តដែលត្រូវបានធ្វើឡើងដោយក្រុមប្រឹក្សាភិបាលនិងឌីកុន នៅក្នុងព្រះវិហារនេះ វាមិនអាចផ្តាច់ចិត្តមនុស្សគ្រប់គ្នាបានទេ។ យើងមិនអាចធ្វើ បានទេ។ ខ្ញុំមិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយក្រុមប្រឹក្សាភិបាលឬជំនួយការឡើយ។ ខ្ញុំ មិនមានសូម្បីតែការបោះឆ្នោតលើកលែងតែមានការចង ហើយខ្ញុំត្រូវតែនៅទីនេះ ដើម្បីធ្វើវា បងប្រុស អរមែន នេវីល បានបោះឆ្នោតជាលើកទីពីរ។ បន្ទាប់មក យើង ត្រូវតែចុះហត្ថលេខាលើវា ពីព្រោះយើងជាផ្នែកមួយនៃព្រះវិហារ។ ប៉ុន្តែអ្វីដែល ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលនិងការសម្រេចចិត្តរបស់ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលធ្វើ យើងប្រាកដជា ឈរនៅពីក្រោយពួកគេមួយរយភាគរយ ពីព្រោះនោះជាអ្វីដែលពួកគេមាននៅ ទីនេះ។ ហើយការសម្រេចចិត្តរបស់ពួកគេគឺស្ថិតនៅរវាងពួកគេនិងព្រះ។ ខ្ញុំមិន អាច មិនអាចនឹងមិនមានន័យថា ប្រឆាំងនឹងការសម្រេចចិត្តនោះទេ។ ហើយរឿង មួយទៀត ខ្ញុំត្រូវបានហាមឃាត់ដោយរដ្ឋាភិបាលសហរដ្ឋអាមេរិកក្នុងការសម្រេច ចិត្តណាមួយទាក់ទងនឹងបញ្ហានេះ ដូច្នេះសូមកុំសួរខ្ញុំឱ្យកែសេចក្តីសម្រេចចិត្ត របស់ពួកគេ។ ខ្ញុំមិនអាចធ្វើវាបាន ហើយខ្ញុំនឹងមិនឮអ្វីទាំងអស់។ ឃើញទេ? កុំសួរ

ខ្ញុំដើម្បីរកការសំរេចចិត្តរបស់ពួកគេ។ អ្នកឃើញក្រុមព្រឹត្យានោះ គឺជាក្រុមប្រឹក្សាមួយដែលបានបង្កើតការសំរេចចិត្ត។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

8 ឥឡូវក្នុងករណីនៃការប្រជុំ បើអាច បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ ខ្ញុំនឹងត្រឡប់មកទីនេះវិញនៅប្រហែលបួនទៅប្រាំមួយសប្តាហ៍ ឬអ្វីមួយដូចនោះ សម្រាប់ការប្រជុំថ្ងៃអាទិត្យផ្សេងទៀត។ ហើយខ្ញុំបានប្រកាសនៅព្រឹកនេះខ្ញុំចង់និយាយនៅលើប្រធានបទ ព្រះបានបើកសម្តែងនៅក្នុងព្រះបន្ទូលទ្រង់ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែមិនមានពេលវេលាច្រើននៅយប់នេះទេ ហើយនិយាយដោយត្រង់ទៅ ខ្ញុំគ្មានសម្លេងគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីធ្វើវា។ ហើយបន្ទាប់មកហ្វូងមនុស្ស ជាច្រើននៅខាងក្រៅដូចជានៅខាងក្នុង ហើយ ប្រហែលជាមានច្រើនទៀត រាប់ឡានក្រុងនិងឡានដឹកទំនិញទាំងនោះនិងរបស់របរដែលកំពុងដាក់នៅទីនោះជាមួយប្រជាជន។ បានបើកការផ្សាយ តិចតួចបានកើនឡើងបន្តិច យើងអាចស្តាប់ឮវា។ រលកតូចនេះរលកខ្លីពីរោងឧបោសថ យើងអាចរើសយកប្លុកទីក្រុងមួយទៅឆ្ងាយ។ ហើយឡានខ្លះនៅតាមទីក្រុងជាច្រើនរាមិនអាចមកបាន ខ្សែរថយន្ត ឡើងលើចុះក្រោម និងជុំវិញនិងឆ្លងកាត់តាមផ្លូវ នៅជុំវិញរោងឧបោសថនៅយប់នេះ។ ខ្ញុំមិនជឿថាមានពេល ជាក់ស្តែង យើងមិនធ្លាប់មានមនុស្សច្រើនកុះករនៅក្នុងនិងជុំវិញព្រះវិហារជាងយើងមាននៅយប់នេះទេ។ ដូច្នេះយើង...ហើយជាច្រើនទៀត ភាគច្រើនគឺបើកឡានឡើងមក ហើយបើកឡានទៅឆ្ងាយ។

9 ដូច្នេះវាបង្ហាញថា “ទីណាដែលមានសាច់ស្រស់ ទីនោះមានសត្វឥន្រ្ទីប្រមូលផ្តុំគ្នា។” ហើយខ្ញុំអាចនិយាយទៅកាន់អ្នកនៅយប់នេះ ក្នុងក្រុមមនុស្សតូចនេះ វាជាការប្រមូលផ្តុំលក្ខណៈអន្តរជាតិ។ អនុវត្តជាងពីរភាគបីនៃរដ្ឋនៃ សហរដ្ឋអាមេរិកត្រូវបានតំណាងនៅទីនេះ ក្រៅពីប្រជាជាតិបរទេសចំនួនប្រាំ ប្រទេស សូម្បីស្ស៊ី និងទូទាំងតំបន់ផ្សេងៗគ្នានៃប្រទេស។ ផ្លូវចូលទៅវ៉ែណេស៊ុយអេឡា ចេញទៅចាមែកា ពាសពេញតំបន់ផ្សេងៗគ្នា នៃប្រទេស ប្រជាជននៅទីនេះ ស្រែកឃ្លានចំពោះព្រះ។ វាជាពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ!

10 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ មុនពេលអានព្រះគម្ពីរ ហើយតើអ្នកនឹងអធិស្ឋានឱ្យខ្ញុំឥឡូវនេះបានទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងព្យាយាមនាំយកសារខ្លីមួយ ដែលជាបំណងព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ មក ភាពសមស្របនៃការព្យាបាលដ៏ទេវភាព។ សម្រាប់ព្រឹកនេះយើងបាននិយាយ ពីសេចក្តីសង្គ្រោះ។ ហើយនៅយប់នេះយើងនឹង

និយាយពីបីនាទីអំពីព្រះព្យាបាល ហើយបន្ទាប់មកហៅបន្ទាត់អធិស្ឋាននិង
អធិស្ឋានសម្រាប់ប្រជាជន។ ខណៈពេលយើងកំពុងធ្វើវា នៅខាងក្រៅ តាម
កន្លែងណាដែលអ្នកនៅ សូម្បីតែនៅក្នុងឡានក្រុង និងឡាននៅជុំវិញ ក្នុងប្លុករឺ
ពីរនៃឆាន់ខ្មោចសថ ពេលវាដល់ពេលដែលត្រូវអធិស្ឋានសំរាប់អ្នកជម្ងឺ បើអ្នកមិន
អាចចូលទៅក្នុងអាគារបានទេ... ដែល អ្នកមិនអាច ខ្ញុំដឹងច្បាស់ថា ព្រោះទ្វារនៅ
គ្រប់ទីកន្លែងគឺជាប់គាំង គ្មានបន្ទប់ នៅកន្លែងណាទេ ដូច្នេះអ្នកអធិស្ឋានហើយ
ដាក់របស់អ្នកលើម្នាក់ផ្សេងទៀតនៅទីនោះ។ ហើយទុកឱ្យអ្នកដឹកនាំនីមួយៗដែល
ជាប់ស្តាប់នៅយប់នេះ ក៏សូមអធិស្ឋានសំរាប់ក្រុមជំនុំរបស់គាត់ផងដែរ ខណៈ
ពេលកម្មវិធីប្រោសជម្ងឺចាប់ផ្តើម។ យើងជឿថាព្រះជាម្ចាស់មានវត្តមាននៅគ្រប់
ទីកន្លែង។ ឥឡូវមុន យើងអានឬ...

11 មុនដែល—យើងអធិស្ឋាន យើងចង់អានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះខ្លះ។ ហើយខ្ញុំ
បានផ្លាស់ប្តូរ—អត្ថបទគម្ពីររបស់ខ្ញុំមួយរយៈមុន ពីព្រោះចង់ផ្លាស់ប្តូរប្រភេទនៃ
ការប្រជុំដែលខ្ញុំបានកំនត់ទុកក្នុងចិត្តសំរាប់យប់នេះ ដូច្នេះខ្ញុំបានផ្លាស់ប្តូរវាបន្តិច
ដូច្នេះខ្ញុំត្រូវផ្លាស់ប្តូរអត្ថបទរបស់ខ្ញុំ មិនមែនផ្លាស់ប្តូរពួកគេ ប៉ុន្តែបានកំណត់ឱ្យ
ពួកគេនៅក្នុងលំដាប់មួយផ្សេងទៀត នៃការព្យាបាលដ៏ទេវភាព ដូច្នេះ—ប្រជាជន
នឹងយល់។

សូមបើកទៅគម្ពីរលូកា ជំពូក ២៤។ ហើយយើងនឹងចាប់ផ្តើមនៅឯខ១២នៃ
ជំពូក ២៤ ហើយ អាន ប្រហែលជាដល់ ៣៤។ វាស្ថិតនៅលើការរស់ឡើងវិញរបស់
ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។

*តែ ពេត្រុស គាត់ក្រោកឡើងរត់ទៅឯផ្លូវ ក៏ឱនមើលទៅ ឃើញតែ
សំពត់ស្នប់ទេ រួចវិលទៅផ្ទះទាំងអស្ចារ្យក្នុងចិត្ត ពីការដែលកើតមាន
មក។*

*វិធីនៅថ្ងៃនោះឯង មានពួកសិស្ស២នាក់កំពុងតែដើរទៅឯភូមិអេ
ម៉ោស ចំងាយ១១គីឡូម៉ែត្រពីក្រុងយេរូសាឡឹមទៅ។*

ឥឡូវ វាត្រូវចំណាយពេល១០គីឡូម៉ែត្រដើម្បី—បានមួយម៉ាយល៍។ ដូច្នេះវា
គឺ៦ម៉ាយល៍។

គេកំពុងតែនិយាយគ្នា ពីអស់ទាំងការ...ដែលកើតមានមកនោះ

...កាលគេកំពុងតែនិយាយគ្នា ហើយរិះគិតដូច្នោះ នោះព្រះយេស៊ូវក៏ ចូលមក យាងជាមួយនឹងគេដែរ។

តែភ្នែកគេត្រូវប្តឹង មិនឲ្យស្គាល់ទ្រង់ទេ។

ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលទៅគេថា តើរឿងអ្វី ដែលអ្នកនិយាយគ្នា កំពុង ដែលដើរទៅ ដោយមានមុខស្រងូតដូច្នោះ?

ឯម្នាក់ដែលឈ្មោះក្លែវប៉ាស គាត់ឆ្លើយថា តើអ្នកស្នាក់នៅក្នុងក្រុង យេរូសាឡឹមតែម្នាក់ឯងទេឬអី បានជាមិនដឹងការដែលកើតមក...នៅ គ្រានេះ?

ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា តើការអ្វីប្តឹង?

ឥឡូវចាំថា នេះគឺជាព្រះយេស៊ូវផ្ទាល់ ដែលបានរស់ឡើងវិញ កំពុងតែមាន បន្ទូល។

នោះគេឆ្លើយថា គឺពីដំណើរលោកយេស៊ូវ ពីស្រុកណាសារ៉ែត ជា ហោរា ដែលការលោកធ្វើ និងពាក្យសំដីរបស់លោក សុទ្ធតែមានប្រទ្វី នៅចំពោះព្រះ និងបណ្តាជនទាំងឡាយផង

...ហើយពីបែបយ៉ាងណា ដែលពួកសង្គ្រាម និងពួកនាម៉ឺនយើងខ្ញុំ បានបញ្ជូនលោកទៅ...ឲ្យ—ជាប់ទោសដល់ជីវិត ហើយឆ្កាងលោក ផង។

តែយើងខ្ញុំបានសង្ឃឹមថា គឺលោកនេះហើយ ជាព្រះដែលរៀបនឹង ប្រោសលោះសាសន៍អ៊ីស្រាអែលទាំងប៉ុន្មាន ឥឡូវនេះ ក៏មានការនេះ ថែមទៀត ដ្បិតនេះគំរប់៣ថ្ងៃហើយ តាំងពីការទាំងនោះកើតមក។

ហើយមានស្រ្តីខ្លះក្នុងពួកយើងខ្ញុំបាននាំឲ្យឆ្ងល់ដែរ ដោយបានទៅឯ ផ្ទះពីព្រលឹម

តែរកសពលោកមិនឃើញសោះ ហើយគេមក ប្រាប់យើងថា ឃើញ ទេវតាលេចមកប្រាប់ថា លោករស់ឡើងវិញហើយ។

មានពួកយើងខ្លះបានទៅឯផ្ទះដែរ ក៏ឃើញដូចជាពួកស្រីបានថា មែន តែមិនបានឃើញរូបលោកទេ។

ស្តាប់ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវ។

នោះទ្រង់មានព្រះបន្ទូលទៅគេថា ឱមនុស្ស... ឥតពិចារណា ហើយក្រ
នឹងជឿអស់ទាំងសេចក្តី ដែលពួកហោរាបានទាយទុកមកអើយ

តើមិនគួរឲ្យព្រះគ្រីស្ទរងទុក្ខទាំងនោះ ហើយចូលទៅក្នុងសិរីល្អនៃ
ទ្រង់វិញទេឬអី?

រួចទ្រង់ក៏ស្រាយន័យសេចក្តី ដែលតម្រូវដល់ទ្រង់ ពីក្នុង
គម្ពីរទាំងឡាយ ឲ្យគេស្តាប់ ចាប់តាំងពីគម្ពីរលោកម៉ូសេ និងគម្ពីរពួក
ហោរារៀងមក។

នោះក៏ជិតដល់ភូមិ ដែល គេគិតទៅ ហើយទ្រង់ធ្វើដូចជាចង់យាង
បង្ហូស។

តែគេឃាត់ទ្រង់ ដោយពាក្យថា សូមនៅជាមួយនឹងយើងខ្ញុំសិន
ពីព្រោះល្ងាច ថ្ងៃទាបណាស់ហើយ ដូច្នោះ ។ ទ្រង់ក៏យាងចូលទៅគង់
ជាមួយនឹងគេ។

កាលគង់នៅតុជាមួយគ្នា នោះទ្រង់យកនំប៉័ងមកប្រទានពរ រួច
កាច់ប្រទានទៅឲ្យគេ។

នោះភ្នែកគេបានបើកភ្លឺឡើង ហើយគេបានស្គាល់ទ្រង់ តែទ្រង់បាត់
ពីមុខគេទៅភ្លាម។

នោះគេនិយាយគ្នាថា តើយើងមិនមានសេចក្តីខ្ជិលខ្ជាញ់នៅក្នុងចិត្ត
ក្នុងពេលដែលទ្រង់កំពុងតែមានព្រះបន្ទូលនឹងយើង ហើយសំដែងពី
គម្ពីរ តាមផ្លូវនោះទេឬអី?

នៅវេលានោះឯង គេក៏ក្រោកឡើងត្រឡប់ទៅឯក្រុងយេរូសាឡឹម
វិញ ឃើញពួកសាតែ១១នាក់ និងអស់អ្នកដែលនៅជាមួយបានប្រជុំ
គ្នា កំពុងតែនិយាយថា

ព្រះអម្ចាស់ ទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញមែន ក៏បានលេចមកមក
ឲ្យស៊ីម៉ូនឃើញ។

នោះគេក៏និយាយប្រាប់ពីការដែលកើតមានមកតាមផ្លូវ
ហើយដែលគេបានស្គាល់ទ្រង់ជាក់ ដោយទ្រង់កាច់នំប៉័ងឲ្យ។

12 ឥឡូវចូរយើងអធិស្ឋាន។ ឱព្រះវរបិតាដែលប្រកបដោយព្រះគុណអើយ យើងសូមអរគុណដល់ទ្រង់សម្រាប់ព្រះបន្ទូល គឺជាសេចក្តីពិត ព្រះបន្ទូលគឺជាជីវិត។ ហើយ ព្រះអង្គអើយ! ហើយព្រះបន្ទូលទ្រង់គឺតែមួយ។ ដូច្នោះយើងអធិស្ឋាននៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ថាទ្រង់នឹងមកក្នុងចំណោមយើងនៅក្នុងអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ ហើយនឹងបង្ហាញទៅពួកយើងនៅយប់នេះ ដូចជាពួកដែលមកពីអេម៉ាស ដែលយើងនឹងត្រឡប់ទៅផ្ទះរបស់យើង វិញដោយនិយាយថា “តើចិត្តរបស់យើងមិនឆេះឆួលនៅក្នុងខ្លួនទេឬ?” សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានវា ឆ្ពោះទៅរកពេលវេលាល្ងាចម្តងទៀត។ ដ្បិតយើងសូមនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

13 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់និយាយទាក់ទងនឹងព្រះគម្ពីរនេះ។ ហើយប្រធានបទរបស់ខ្ញុំនៅយប់នេះគឺ៖ ព្រឹត្តិការណ៍នានាបានបង្ហាញច្បាស់ដោយទំនាយ។ ព្រឹត្តិការណ៍នានាបានបង្ហាញច្បាស់ដោយទំនាយ។

14 ព្រះគម្ពីរគឺជាសៀវភៅខុសគ្នាពីសៀវភៅដទៃទៀត។ ព្រះគម្ពីរគឺផ្សេងពីសៀវភៅ។ វាជាសៀវភៅទំនាយ ដែលទាយអំពីព្រឹត្តិការណ៍អនាគត។ ហើយក៏ជាការបើកសម្តែងរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទផងដែរ។ តាំងពីលោកុប្បត្តិដល់វិវរណៈនាំទ្រង់ចេញមកពេញលក្ខណៈរបស់ទ្រង់ ថាតើទ្រង់ជាអ្វីហើយគឺជាអ្វី។ ហើយទាំងមូលជាសៀវភៅពេញលេញ វិវរណៈ ១:១ ដល់ ៣ បានចែងថា “ជាសៀវភៅនៃការបើកសម្តែងរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ” ដែលជាព្រះបន្ទូលនៃព្រះ។ “ការបើកសម្តែងរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ” ដែលជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ!

15 ឥឡូវ សៀវភៅឯទៀត ដែលជាសៀវភៅពិសិដ្ឋ គឺគ្រាន់តែជាក្រមសីលធម៌ ឬកូដនៃទេវវិទ្យា។ អ្វីមួយដែល...តើមានប៉ុន្មាននាក់ ធ្លាប់អានគម្ពីរកូរ៉ាន គម្ពីរម៉ូហាមេដម៉ាននិង—និងសៀវភៅពុទ្ធសាសនិកជនជាដើម? វាគ្រាន់តែជាក្រមសីលធម៌ អ្វីដែលមនុស្សគួរតែរស់នៅ របៀបដែលពួកគេគួររស់នៅ ប៉ុន្តែវាមិនចេះទាយទេ អ្វីទាំងអស់អំពីរឿងទាំងនេះ ឬអំពីអំណោយពិសេសណាមួយដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនរណាម្នាក់ អ្វីដែលកើតឡើង។ ដូចគ្នានឹងការចូលរួមផ្ទះសំណាក់ឬអ្វីមួយ។ ដូច្នោះ នៅពេលព្រះវិហារមកដល់កន្លែងដែលពួកគេបង្កើតព្រះវិហារគ្រាន់តែជាផ្ទះសំណាក់ដើម្បីចូលរួម បន្ទាប់មកពួកគេនឹងបំផ្លាញព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

16 ព្រះគម្ពីរគឺជាភស្តុតាងដ៏រស់រវើក និងបានទាយទុកអំពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយផែនដីបានលូតលាស់ក្នុងភាពពេញលេញ ហើយដើមទំពាំងបាយជូរក៏

ដុះឡើងក្នុងភាពពេញលេញដែរ ថ្ងៃកាន់តែឈានទៅរកភាពពេញលេញ ព្រះគម្ពីរបានបើកសម្តែងភាពពេញលេញរបស់វានៅក្នុងអង្គព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានបង្ហាញ ជាសៀវភៅពេញលេញនៃការប្រោសលោះទាំងស្រុង។ ព្រះគម្ពីរគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ និងយាយអំពីព្រឹត្តិការណ៍នាពេលអនាគត។ អ្នកជឿត្រូវបានបញ្ជាដោយអ្នកនិពន្ធឱ្យអាននិងជឿរាល់ពាក្យទាំងអស់របស់វា មិនមែនគ្រាន់តែជាផ្នែករបស់វាប៉ុណ្ណោះទេ។ ព្រះបន្ទូលមួយ បើមិនទុកចិត្តវា អ្នកក៏អាចឈប់ព្យាយាមរហូតដល់អ្នកជឿ ព្រះបន្ទូលនោះ។ គ្រប់ព្រះបន្ទូលទាំងអស់ពិតជាផ្នែកមួយនៃព្រះដែលមានគ្រប់ព្រះចេស្ដា។ ព្រះ បានបង្ហាញឱ្យឃើញ មុខរបួសចូលក្នុងព្រះបន្ទូលទ្រង់ ដើម្បីបង្ហាញថាតើទ្រង់ជានរណា។ ពួកយើងគឺបានបញ្ជា ដូចជាអ្នកជឿ អោយជឿគ្រប់ព្រះបន្ទូលទាំងអស់។ ហើយវាត្រូវបានសរសេរដោយអ្នកនិពន្ធនៃព្រះផ្ទាល់។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចបន្ថែមអ្វីចូលបានទេឬយកអ្វីចេញពីវា។ បើអ្នកចង់ វានឹងក្លាយជារាងកាយចម្លែកនៃព្រះ។ វាអាចមាន ប្រហែលជាម្រាមដៃប្រាំមួយនៅលើដៃម្ខាង ឬ—ឬដៃបី ឬអ្វីមួយ ដើម្បីបន្ថែមអ្វីមួយដើម្បីដកអ្វីមួយចេញពីវា និងដៃមួយខ្លី ម្រាមដៃមួយខ្លី។ វាជាតួពេញលេញនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ក្នុងនាមជាបុរស កូនកំលោះ កូនក្រមុំគឺជាតំណាងនៅក្នុងទ្រង់ផងដែរ។ ហើយទាំងពីរនេះគឺតែមួយ។ “នៅថ្ងៃនោះអ្នកនឹងដឹងថាខ្ញុំនៅក្នុងព្រះបិតា ហើយព្រះបិតាគង់នៅក្នុងខ្ញុំ ខ្ញុំនៅក្នុងអ្នករាល់គ្នាហើយអ្នករាល់គ្នាក៏ស្ថិតនៅក្នុងខ្ញុំដែរ។” តើអ្វីទៅជាបុរាណពេញលេញ!

17 ហើយអ្នកជឿពិតប្រាកដនៅក្នុងព្រះបន្ទូលនេះ ដែលទទួលយកវាតាមវិធីនេះ ជឿវា ហើយដោយអត់ធ្មត់រង់ចាំសម្រាប់ការសន្យាដែលបានព្យាករណ៍ គ្រប់ការត្រូវបានបង្ហាញនៅក្នុងសម័យកាលរបស់វា។ អ្នកជឿគ្រប់គ្នាបានសម្លឹងមើលវា។ អ្នកជឿទាំងអស់ដែលនៅលើម្រាមជើង កំពុងមើល គឺជាអ្នកជឿដែលត្រូវបានបង្ហាញឱ្យដឹង។

18 ឥឡូវសូមមើលនៅថ្ងៃនៃការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ហេតុអ្វីមនុស្សទាំងនោះមិនស្គាល់លោកយ៉ូហាន នៅពេលដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយយ៉ាងច្បាស់ដោយលោកអេសាយថា “មានសំឡេងមួយស្រែកនៅវាលហោស្ថាន ថា ‘ចូររៀបចំផ្លូវថ្វាយព្រះអម្ចាស់’”? ហោរាចុងក្រោយរបស់ពួកគេដែលពួកគេមាន

គឺម៉ាឡាគី ៣ បានចែងថា “មើលចុះ អញចាត់អ្នកនាំសាររបស់អញឲ្យទៅមុខ អញដើម្បីរៀបចំផ្លូវ។” ហេតុអ្វីបានជាពួកគេមិនបានឃើញវា? ដោយសារតែ ពួកគេបានសម្លឹងទៅលើអ្វីដែលត្រូវបានធ្វើ ដោយផ្អែកលើគំនិតរបស់ពួកគេលើ សារមួយចំនួនដែលបានចេញទៅជាមុន ហើយមិនបានមើលឃើញការបង្ហាញ បច្ចុប្បន្នរបស់ព្រះនៅក្នុងថ្ងៃដែលពួកគេកំពុងរស់នៅ។

19 ហើយគ្រីស្ទាន គ្រប់ទីកន្លែង នោះពិតជាកន្លែងដែលលោកិយឈរនៅយប់ នេះ។ គ្មានការផ្ទុយទេ នោះគឺជាការពិត! ពួកគ្រីស្ទាន គ្រប់ទីកន្លែង កំពុងព្យាយាម ក្រឡេកមើលទៅក្រមសីលធម៌មួយចំនួន ដែល លោកលូធើរបានសរសេរ ឬលោក វ៉ែសលី សាន់គី ហ្វីននី ណុន កាលីន ដែល គ្មាននរណាម្នាក់អាចនិយាយអាក្រក់ ពីអ្នកនោះបានទេ ប៉ុន្តែនោះគឺនៅក្នុងថ្ងៃមុនជាអតីតកាល។

20 ពួកជាវិស៊ីក្រឡេកទៅមើលអ្វីដែលម៉ូសេបាននិយាយ ហើយពួកគេនិយាយ ថា “យើងមានលោកម៉ូសេ។ យើងមិនដឹងថាអ្នកមកពីណាទេ។”

21 ប៉ុន្តែចាំថា នៅពេលដែលម៉ូសេនៅទីនេះ ពួកគេមិនដឹងថាគាត់មកពីណាទេ។ ឃើញទេ? ហើយឥឡូវនេះពួកគេ...មិនឆ្ងល់ឡើយថាព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូល ទៅកាន់ពួកគេថា “អ្នកតុបតែងផ្លូវរបស់ពួកហោរា ហើយអ្នករាល់គ្នាជាអ្នកដាក់ ផ្លូវនៅទីនោះ។” បន្ទាប់ពីសាររបស់ពួកគេបានបាត់! សារមួយឆ្លងកាត់ មនុស្ស មើលឃើញវា ពួកគេលេងសើចនឹងវា (លោកិយនេះបានធ្វើ)។ ហើយបន្ទាប់ពី អ្នកនាំសារត្រូវបានស្លាប់ហើយសារត្រូវបានបញ្ចប់ បន្ទាប់មកពួកគេសាងសង់ និកាយលើសារ។ ហើយនៅទីនោះពួកគេបានស្លាប់ មិនដែលចូលមកមានជីវិត ម្តងទៀតឡើយ។

22 សូមក្រឡេកមើលមួយភ្លែត ចំពោះមនុស្សមួយចំនួន ហើយជាពិសេសខ្ញុំ និយាយទៅកាន់អ្នកដែលជាកាតូលិក។ តើអ្នកដឹងទេថា អ្នកធ្លាប់អានព្រះគម្ពីរ ប្រវត្តិសាស្ត្រពិត ប្រវត្តិសាស្ត្រនៃព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងកាតូលិក? របៀបដែលការ ធ្វើទុក្កកម្មរបស់អ្នក ចាប់តាំងពីលោកអាហ្គាសស្ទីន នៃហ៊ីប៉ូ ចំនួនប៉ុន្មាន លាននាក់ជាមនុស្សស្លូតត្រង់ដែលក្រុមជំនុំបានសម្លាប់ចោល! ខ្ញុំភ្លេច មិនអាច និយាយបានថាចំនួនពិតប្រាកដប៉ុន្មាន ប៉ុន្តែវាកើនឡើងរាប់លាន ចាប់តាំងពីហ៊ីប ប៉ូ នៃ...អាហ្គាសស្ទីនហ៊ីប...នៃហ៊ីបប៉ូ ទ្វីបអាហ្វ្រិក បានធ្វើការប្រកាស ថាវា ជាឆន្ទៈរបស់ព្រះជាម្ចាស់ចង់អោយសម្លាប់នរណាម្នាក់ដែលតវ៉ានិងព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំង

កាតូលិក។ តើអ្នកដឹងទេថានៅក្នុងនោះ ហើយ លោកគាត់ទ្រឹកមិនដែលត្រូវបានគេ ទទួលស្គាល់រហូតដល់គាត់ស្លាប់ ជាអ្វីម៉្យាងកាតូលិក? គាត់បានប្រឆាំងនឹងសម្តេច ប៉ាបនិងរាល់សកម្មភាពរបស់គាត់ និងព្រះវិហារកាតូលិកខ្លួនឯងបានសម្លាប់កូន ៗរាប់ម៉ឺននាក់របស់គាត់។ តើអ្នកដឹងទេថាព្រះវិហារកាតូលិកបានដុតចូរអាននៃ អ័ក្ស ដែលជាអ្នកបរិសុទ្ធស្ត្រី ដែលបានថ្វាយដល់ព្រះជាម្ចាស់ សម្រាប់ជា...បាន និយាយថានាងជាមេធាវី។ ពីរយឆ្នាំក្រោយមក បានដឹករកសាកសពរបស់បូជា ចារ្យ ពេលពួកគេដឹងថាវាខុសហើយ បោះពួកគេទៅក្នុងសមុទ្រ ដោយមិនកប់នៅ លើដីសិរីដូទេ ដើម្បីធ្វើជាដង្វាយលោះបាប។

កុំឱ្យច្នៃកន្លងក្បាលរបស់អ្នក ហើយបន្តល្ងង់ទៀតឡើយ។

23 តើពួកបូជាចារ្យចង់បានរបៀបណា នៅយប់នេះ គឺដើម្បីចេញមក ថ្កោលទោស ព្រះយេស៊ូវ។ រឿងតែមួយគត់ ពួកគេមិនដែលឃើញការព្យាករណ៍នៃសម័យនោះ ទេ។ បើពួកគេ...ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ស្វែងរកក្នុងបទគម្ពីរ ដ្បិតនៅក្នុងនោះ ឯងគិតថា” ឬ ផ្ទុយទៅវិញ “អះអាងថាអ្នកមានជីវិតអស់កល្ប និងបទគម្ពីរគឺជាអ្វី ដែលប្រាប់អ្នកថាខ្ញុំជានរណា” សម្រាប់សម័យកាលនោះ។

24 សូមកត់សម្គាល់ ព្រះគម្ពីរមិនអាចបាត់ឡើយ។ វាជារឿងមួយដែលវាមិនអាច ធ្វើបាន គឺព្រះបន្ទូលនៃព្រះ មិនដែលផុតឡើយ ដ្បិតវាទាយពីសកម្មភាពរបស់ អ្នកនិពន្ធមុនពេលដែលទ្រង់បានធ្វើវា។

25 ឥឡូវ មានឱកាសមួយក្នុងចំណោមមួយពាន់ដែលបុរសអាចធ្វើការទស្សនា ទាយបាន ថាមានអ្វីផ្សេងទៀតនឹងកើតឡើង ហើយវានឹងកើតឡើង។ ប៉ុន្តែបើគាត់ ដាក់កន្លែងដែលវានឹងកើតឡើង នោះវានឹងត្រូវកាត់បន្ថយ ឱកាសគាត់ប្រហែលជា មួយក្នុងចំណោមមួយម៉ឺន។ បើគាត់និយាយថាវាដែលវានឹងកើតឡើង ដែលកាត់ បន្ថយវា ឱកាសមួយចេញពីមួយលាន។ ហើយអ្នកណានឹងកើតឡើងចំពោះ ដែល នាំវាមកក្នុងឱកាសរាប់ពាន់លាន។

26 ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរនេះប្រាប់អ្នកយ៉ាងច្បាស់អំពីអ្នកណា ពេលណា កន្លែងណា និង អ្វីដែលត្រូវមើល និងមិនដែលបរាជ័យសូម្បីតែមួយ។ ដូច្នោះ នៅក្នុងការពិភាក្សា ដ៏ខ្លីមិនមែនជាយូរពេកទេ ជាមួយបូជាចារ្យនៃបេដុងដ៏ពិសិដ្ឋមួយនៅទីនេះ គាត់ បាននិយាយថា “លោក ប្រាណហាំអ្នកកំពុងព្យាយាមដកដៃកែតម្រូវព្រះគម្ពីរ។” បាននិយាយថា “នោះគឺជាប្រវត្តិសាស្ត្រនៃព្រះវិហារ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាមិនមែនជាប្រវត្តិសាស្ត្រទេ។ នេះគឺជាព្រះ ដែលបោះពុម្ពដោយខ្លួនឯង។”

គាត់ឆ្លើយថា “ព្រះជាម្ចាស់គង់នៅក្នុងព្រះវិហាររបស់ទ្រង់។”

27 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់គង់នៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ ហើយអ្វីដែលផ្ទុយនឹងវា សូមឱ្យវាក្លាយជាការកុហក។ ដ្បិតទ្រង់មានបន្ទូលថា ‘ចូរឲ្យព្រះបន្ទូលរបស់អញជាសេចក្តីពិត ហើយពាក្យរបស់មនុស្សគ្រប់គ្នាសុទ្ធតែកុហកវិញ។’”

ទ្រង់មានបន្ទូល “យើងមិនត្រូវប្រកែកគ្នាទេ។”

28 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដែលបានស្នើសុំឱ្យអ្នកជជែករំលោភទេ ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរបានចែងថា ‘មកចុះ ចូរយើងរកហេតុផលជាមួយគ្នា។’”

29 វាទាយអំពីការធ្វើរបស់អ្នកនិពន្ធមុនពេលទ្រង់ធ្វើ។ ដូច្នោះ ការប្រាប់ ដែលដាក់បុរសនិងស្ត្រីគ្រប់រូប នៅឯសាលដីកា ដោយគ្មានលេស។ បើអ្នកយកអ្វីដែលមេតូឌីសនិយាយអំពីវា អ្វីដែលបាទីស្តនិយាយអំពីវា អ្វីដែលកាតូលិកនិយាយ អ្វីដែលពេនទីកុស្តនិយាយ ឬព្រះវិហារផ្សេងទៀត អ្នកអាចរកឃើញការខកចិត្តមួយចំនួន នៅឯការវិនិច្ឆ័យ។ ប៉ុន្តែបើអ្នកគ្រាន់តែមើលនូវអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានចែងថាវានឹងកើតឡើង ហើយនៅពេលវាកើតឡើង ពេលនោះអ្នកនឹងដឹងថាមានអ្វីកើតឡើង។

30 ឥឡូវនេះ វាមិនមែនជាការធម្មតាដែលមនុស្សទាំងអស់អាចមើលឃើញវាទេ ព្រះយេស៊ូវបានអរព្រះគុណព្រះជាម្ចាស់ដែលបានលាក់បាំងពីភ្នែករបស់ពួកអ្នកប្រាជ្ញ ប្រយ័ត្នប្រយែងហើយបើកបង្ហាញដល់កូនក្មេងដែលចង់រៀន។ គិតអំពីព្រះដែលមានប្ញទ្ធានុភាពអង្គុយនៅក្នុងព្រះបន្ទូលផ្ទាល់របស់ទ្រង់ ដោយមានអំណាចអាចធ្វើឱ្យពួកអ្នកមានខ្ជាក់ហើយអ្នកចេះដឹង—ដែលមានចំណេះដឹងធ្វើឱ្យពួកគេខ្ជាក់មិនអាចមើលឃើញទ្រង់ ហើយបើភ្នែកអ្នកក្រនិងអ្នកមិនចេះអក្សរ។

31 សូមកត់សម្គាល់ប្រជាជនទាំងនេះមកពីអេម៉ាស ទ្រង់មានបន្ទូលថាពួកគេ—ពួកគេ ការយល់ដឹងអំពីទ្រង់ត្រូវបានគេបដិសេធ។ ពួកគេបាននិយាយជាមួយទ្រង់ហើយមិនសូម្បីតែដឹងថាទ្រង់ជានរណាពេញមួយថ្ងៃ។ ព្រះអាចធ្វើបានដ្បិតទ្រង់ជាព្រះ។

32 នោះជាអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើចំពោះពួកសង្ឃ ពួកស្រ្តីប្រុសទាំងនោះ ពីព្រោះវាបាន ចែងថាទ្រង់ត្រូវតែធ្វើដូច្នោះ។ ព្រះបានធ្វើឱ្យភ្នែករបស់ពួកគេខ្ចាត់ដូច្នោះយើងនឹង មានឱកាស។ សូមកត់សម្គាល់ ពួកគេមិនអាចមើលឃើញទេ ទោះបីជាអ្នកប្រាជ្ញ ច្រើន ឬពួកគេមានបូជាចារ្យប៉ុន្មាន ពួកគេបានធ្វើអ្វីខ្លះ នៅតែមិនអាចមើលឃើញ វា ព្រោះពួកគេខ្ចាត់។ ការមើលឃើញរបស់ពួកគេអាចជាម្តែ-ម្តែ ផ្នែកសាច់ឈាម។ ប៉ុន្តែគឺការមើលឃើញខាងវិញ្ញាណរបស់ពួកគេ!

33 រឿងដដែលនេះខ្ញុំព្យាយាមនិយាយនៅព្រឹកនេះអំពីការផិតក្បត់នៃស្ត្រី ស្លៀកពាក់ របៀបដែលគេធ្វើឥឡូវនេះ។ ពួកគេជាមនុស្សផិតក្បត់។ នៅក្នុង សៀវភៅរបស់ព្រះពួកគេមានពិរុទ្ធពិបទផិតក្បត់រាល់ពេលដែលពួកគេពាក់អាវ សិចស៊ី។ ព្រលឹងរបស់ពួកគេ មិនដឹងពីវាទេ។ ខ្ញុំជឿថាពួកគេជាស្ត្រី ភាគច្រើន នៃពួកគេ រាប់ពាន់នាក់ ជាមនុស្សស្លូតត្រង់ ហើយមិនចង់មានន័យថាចង់ផិតក្បត់ ទេ។ និងស្ត្រីក្រីក្រ ជាមួយនរណាម្នាក់ដែល នឹងអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេទទួលវា ដោយ មិនបង្ហាញវាហើយប្រាប់ការពិត បានប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្បត់។ ដែល ព្រះគម្ពីរចែងថា “ស្រីសំដឹងដែលបានអង្គុយលើទឹកជាច្រើន ដែលស្តេចទាំងអស់នៅលើផែនដីនិង ប្រជាជននៅលើផែនដី ក្រុមជំនុំនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត បានប្រព្រឹត្តអំពើកំផិតខាងឯ វិញ្ញាណជាមួយនាង។ ហើយនាងគឺជាម្តាយនៃស្រីសំដឹង” ដែលជានិកាយ។

34 យើងមើលព្រះគម្ពីរ ដ្បិតព្រះជាម្ចាស់មិនទុកឱ្យយើងនៅក្នុងភាពងងឹតទេ។ ទ្រង់បានបញ្ជូនព្រះគម្ពីរប្រាប់យើងអំពីព្រឹត្តិការណ៍មុនពេលដែលព្រឹត្តិការណ៍ ទាំងនោះកើតឡើង ធម្មជាតិនិងពេលវេលាដែលពួកគេនឹងមក។

35 ឥឡូវនេះ វាដូចជាការមើលលើប្រតិទិនដើម្បីមើលកាលបរិច្ឆេទនេះ។ បើអ្នក គិត សូមនិយាយថានេះគឺជាថ្ងៃសៅរ៍ ថ្ងៃអាទិត្យ តើវាជាអ្វីទៅ? រកមើលនៅលើ ប្រតិទិន។ ប្រតិទិននឹងប្រាប់អ្នកថាវាជាថ្ងៃអ្វី។ ពេលអ្នកឃើញសកម្មភាពរបស់ មនុស្ស ប្រហែលជាទៅព្រះវិហារ អ្នកឃើញ—ឃើញ...ពួសលេងកណ្តឹងធាតី អ្នក ងឿងឆ្ងល់ថាវាជាថ្ងៃអ្វី។ មើលលើប្រតិទិន វានឹងប្រាប់អ្នកថាវាជាថ្ងៃអ្វី។

36 ហើយនៅពេលដែលអ្នកឃើញពួកជំនុំទទួលលោកីយនេះ ដូចជានៅគ្រាក្រុង សូដុមនេះដែរ មើលលោកីយក្រុមជំនុំទាំងអស់ចូលទៅ...គោរពបូជា “ព្រះនៅ គ្រាចុងក្រោយនេះ” ហើយឃើញវា បន្ទាប់មកឃើញក្រុមជនជាតិភាគតិចបាន ប្រមូលផ្តុំនៅក្រោមការបើកសម្តែងរបស់ព្រះ ដែលផលិតជាថ្មីម្តងទៀតជីវិតនៃព្រះ

យេស៊ូគ្រីស្ទ ដោយបទគម្ពីរដែលនឹងត្រូវកើតឡើង អ្នកដឹងទេតើអ្នកកំពុងរស់នៅសម័យកាលប៉ុន្មានហើយ។

37 គម្ពីរនេះទាយប្រាប់ អំពីអ្វីដែលយើងកំពុងរស់នៅ ហើយសម័យដែលយើងកំពុងរស់នៅ ពេលវេលាអ្វីហើយតើព្រឹត្តិការណ៍បែបណាដែលគួរកើតឡើង។ វាទាយប្រាប់យ៉ាងច្បាស់ចំពោះសំបុត្រ ហើយមិនដែលខកខានសម័យណាមួយឡើយ គ្រប់ពេលវេលា។ គ្មានពេលណាមួយដែលបានខកខានឡើយ ហើយវានឹងមិនអាច ដ្បិតអ្នកណាដែលបានតម្រូវទុកជាមុនដើម្បីមើលវានឹងឃើញវា។ ព្រះយេស៊ូមានបន្ទូលថា “គ្មានអ្នកណាអាចមករកខ្ញុំបានទេ លើកលែងតែព្រះវរបិតាខ្ញុំទាញនាំគេ ហើយអ្វីៗទាំងអស់ដែលព្រះវរបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំនឹងមក។” វាជាព្រះបន្ទូលចូលរួមជាមួយព្រះបន្ទូល។ វាមិនអាចធ្វើអ្វីផ្សេងបានទេ។ យើងដឹងវាជាថ្ងៃដែលយើងកំពុងរស់នៅ។

38 ប៉ុន្តែដូចដែលវាមាននៅគ្រប់សម័យកាល មហាជនទុកអោយមនុស្សដាក់ការបកស្រាយខ្លួនទៅក្នុងព្រះបន្ទូលនេះ និងបណ្តាលឱ្យពួកគេត្រូវបានខ្ចាត់ទៅនឹងព្រឹត្តិការណ៍ដែលបានកើតឡើង។ រឿងដដែលនេះបានធ្វើជាមួយពួកផារីស៊ីនិងពួកសាឌូស៊ី។ សូម្បីតែនៅពេលដែលប៉ូលឈរនៅទីនោះហើយព្យាយាមដកស្រង់បទគម្ពីរ ហើយបុរសម្នាក់បានវាយគាត់នៅមុខព្រោះគាត់បានហៅសម្តេចសង្ឃជាជញ្ជាំងស។ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេបានខកខានឃើញព្រះបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

39 សូមមើល ព្រះគម្ពីរមិនផ្ទុយពីវាទេ។ ព្រះគម្ពីរគឺជាព្រះ។ មិនមានការផ្ទុយនៅក្នុងព្រះ ទ្រង់ល្អឥតខ្ចោះ។

40 ប៉ុន្តែប្រជាជន ដោយការបកស្រាយផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ! ឥឡូវសូមកត់សម្គាល់ ខ្ញុំបង្ហាញអ្នក សម្លាញ់។ ព្រះវិហារនានាមិនអាចយល់ស្របខ្លួនឯងបានលើ “ការបកស្រាយវា។ មេតូឌីសមិនអាចយល់ស្របនឹងបាទីស្ទបាទីស្ទ ព្រេសប៊ីធើរៀន ព្រេសប៊ីធើរៀន ពេនទីកុស្ត។ ហើយជាមួយប្រហែលសែសិបអង្គការផ្សេងគ្នានៃពួកពេនទីកុស្ត គេមិនអាចយល់ស្របជាមួយគ្នាទៅវិញទៅមក។ ដូច្នេះអ្នកឃើញទេ ហើយនោះគឺជាការបំភាន់របស់បាប៊ីឡូនម្តងទៀត។

41 ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ធ្វើការបកស្រាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់។ ទ្រង់បានសន្យារឿងនេះ ហើយបន្ទាប់មកធ្វើវាដោយខ្លួនឯង។ ទ្រង់ប្រទាន ការបកស្រាយ

ដោយខ្លួនឯង ពីព្រោះទ្រង់បានធ្វើឱ្យគេស្គាល់ទ្រង់នៅគ្រានោះ។ តើឆ្ងាយ—ប៉ុណ្ណា រាងកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទគឺជឿនលឿន តាំងពីបាតដឹងដល់ក្បាល!

42 ចូរកត់សំគាល់ បន្ទាប់មកនេះគឺជាហេតុផលដែលមនុស្សទាំងនេះខកខាន មិនបានទទួលវា ពីព្រោះពួកគេស្តាប់អ្វីដែលនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតនិយាយ ជំនួស ឱ្យការអានព្រះគម្ពីរព្រះបន្ទូលដូចជាព្រះយេស៊ូវបានប្រាប់ពួកគេឱ្យធ្វើ “ហើយ ពួកគេគឺជាអ្នកដែលធ្វើបន្ទាល់អំពីខ្ញុំ។ ស្វែងរកបទគម្ពីរក្នុងនោះអ្នកគិតថាអ្នកមាន ជីវិតអស់កល្ប ហើយពួកគេគឺជាអ្នកដែលធ្វើបន្ទាល់អំពីខ្ញុំ។” និយាយម្យ៉ាងទៀត ស្តាប់ “តើជាអ្វីទៅ? សូមអានបទគម្ពីរហើយមើលអ្វីដែលព្រះមេស៊ីត្រូវបាន សន្មតធ្វើ។ សូមមើល តើព្រះមេស៊ីនឹងត្រូវយាងមកនៅពេលណា។ រកមើល តើអ្នកណានឹងទៅមុនព្រះមេស៊ី។ មើលសម័យកាល។ ត្រូវមានសំលេងមួយ យំនៅវាលរោហស្ថាន យ៉ូហាន។ ហើយអ្នកបានធ្វើចំពោះគាត់យ៉ាងពិតប្រាកដនូវ អ្វីដែលអ្នកបានចុះបញ្ជី។ រកមើលអ្វីដែលខ្ញុំសន្មតថាត្រូវធ្វើនៅពេលខ្ញុំមកដល់។ ហើយឥឡូវនេះតើអ្នកបានធ្វើហើយឬនៅ? តើខ្ញុំខកខានមិនបានជួបរឿងនេះទេ?” សូមមើល ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “តើខ្ញុំខកខានមិនបានជួបរឿងនេះទេ?”

43 សូមកត់សម្គាល់ ដូចដែលយើងឆ្លងកាត់បទគម្ពីរនៅរសៀលនេះ របៀបដែល អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលត្រូវបានទាយអំពីទ្រង់បានកើតឡើងយ៉ាងពិតប្រាកដតាមវិធី ដែលវាត្រូវបានសន្មតថាមាន។ ពួកគេគួរតែដឹងព្រឹត្តិការណ៍នេះ។ “អ្នកងប់ងល់ នេះ មិត្តរ៉យក្មេងបានលើកឡើង ដែលមានអាយុប្រហែលសាមសិបបីឆ្នាំនិង... ឬ មានអាយុសាមសិបឆ្នាំ បានចុះនៅទីនោះនិងបានអះអាងថាពន្លឺគ្រប់ប្រភេទ និង សត្វព្រាបហោះឡើង។ ហើយហេតុអ្វី វាគ្រាន់តែជាភាព—អាម៉ាស់មួយ។” ពួកគេ ថា “ទ្រង់កើតមកមានឪពុកម្តាយមិនស្របច្បាប់ តែបានអះអាងថាទ្រង់កើតមកពី កំណើតព្រហ្មចារី។”

44 តើពួកគេដឹងថាអេសាយបានចែង នៅក្នុងគម្ពីរអេសាយ ៩:៦ “មានបុត្រា ប្រសូត្រសម្រាប់យើង”? តើពួកគេមិនស្គាល់ហោរានោះទេ ឬអេសាយបានចែងថា “ស្ត្រីព្រហ្មចារីនឹងមានគភ៌”? ពួកគេគួរតែដឹងរឿងទាំងនេះ។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ រឿង របស់វា គឺពួកគេកំពុងដាក់ព្រះបន្ទូលនៅកន្លែងណាមួយនៅខាងមុខ។ ហើយបុរស នេះ ចំពោះពួកគេ មិនបានបំពេញតាមការបញ្ជាក់ឡើយ។ ប៉ុន្តែទ្រង់មានបន្ទូល សួរគេថា “រកមើលក្នុងបទគម្ពីរ នៅក្នុងពួកគេអ្នកគិតថាមានជីវិតអស់កល្ប ហើយ

ពួកគេគឺជាវរបស់ដ៏អស្ចារ្យថ្លែងទីបន្ទាល់ចំពោះសាររបស់ខ្ញុំ។” មិនមែនជាអ្វីដែលវិទូខ្លះបាននិយាយទេ។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលព្រះ ដែលជាព្រះបន្ទូលផ្ទាល់របស់ទ្រង់ បានមានបន្ទូលថានឹងកើតឡើង! អាម៉ែន!

45 អញ្ជឹងឥឡូវនេះ! ស្វែងរកក្នុងបទគម្ពីរ ដ្បិតបទគម្ពីរទាំងនោះជាអ្វីដែលប្រាប់យើងពីសម័យកាលដែលយើងកំពុងរស់នៅ ប្រាប់យើងពីអ្វីដែលនឹងកើតឡើងក្នុងថ្ងៃនេះ។ ពួកគេជាអ្នកដែលអ្នកគួរពឹងផ្អែកលើ ពីព្រោះពួកគេជាអ្នកដែលធ្វើបន្ទាល់អំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ ដ្បិតព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត” ដោយព្រះទ្រង់ជាការបើកសម្តែងនៃព្រះបន្ទូលនៅក្នុងសម័យកាលនេះ។ មិនអាច មិនខុសគ្នាទេ។

46 ដូច្នេះដោយស្តាប់ការបកស្រាយរបស់មនុស្ស ពួកគេនឹងឃើញការបញ្ជាក់ពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានបំពេញ ពួកគេមិនបានឃើញវាទេ។ ពីព្រោះ វាធ្វើដំណើរការគ្រប់ពេល ប៉ុន្តែដោយសារពួកគេស្តាប់... ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ពួកគេជាមេដឹកនាំខ្វាក់។” ហើយបើមនុស្សខ្វាក់ដឹកនាំមនុស្សខ្វាក់តើមានអ្វីកើតឡើងដល់ពួកគាត់? ឥឡូវចាំថា ព្រះគម្ពីរបានទាយថាសម័យកាល ឡៅឌីសេគីខ្វាក់។ ពួកគេមានទ្រង់នៅខាងក្រៅព្រះវិហារ។ មិនមានសម័យកាលផ្សេងទៀតទេ គឺគ្រាពួកជំនុំផ្សេងទៀត ដែលព្រះយេស៊ូវគង់នៅខាងក្រៅ។ ប៉ុន្តែគ្រាពួកជំនុំឡៅឌីសេ ទ្រង់នៅខាងក្រៅ ហើយព្យាយាមដើម្បីចូលទៅក្នុង “ខ្ញុំឈរនៅមាត់ទ្វារហើយគោះ។” ទ្រង់គួរតែនៅខាងក្នុង។ ប៉ុន្តែទ្រង់មានបន្ទូលថា “ពីព្រោះអ្នកនិយាយថា ‘ខ្ញុំជាអ្នកមាន មានទ្រព្យកើនឡើង មិនត្រូវការអ្វីទាំងអស់’ ហើយមិនដឹង មិនដឹងថាអ្នកជាមនុស្សខ្វាក់ ដឹកនាំមនុស្សខ្វាក់ អ្នកក្រខ្វាក់ខាងវិញ្ញាណខ្សោយ រង្វេងរង្វាន់ អាក្រាត ហើយមិនស្គាល់វាសោះ។” តើអ្វី...បើបុរសម្នាក់អាក្រាតនៅតាមផ្លូវ វេទនា ខ្វាក់ ហើយដឹងថាគាត់មានសតិបញ្ញាគ្រប់គ្រាន់ដែលអ្នកអាចប្រាប់គាត់ថាគាត់នៅអាក្រាត គាត់ព្យាយាមធ្វើអ្វីមួយអំពីវា។ តែពេលគាត់គ្រវីក្បាល និយាយថា “ខ្ញុំមិនមានវាទេ។ តើអ្នកជានរណាជាទើបមកប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើ? ខ្ញុំដឹងកន្លែងណាដែលខ្ញុំកំពុងឈរ។” ឥឡូវនេះបើនោះមិនមែនជារូបរាងគួរឱ្យអាណិត ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ នោះជាអ្វីដែលព្រះនៃព្រះគម្ពីរនេះបាននិយាយថាក្រុមជំនុំនឹងក្លាយជាអញ្ជឹង នៅក្នុងសម័យកាលដ៏អាក្រក់នេះឥឡូវនេះនៅក្នុងគ្រាពួកជំនុំចុងក្រោយដែលយើងកំពុងតែរស់នៅ។

47 សូមកត់សម្គាល់ ប៉ុន្តែចំពោះប្រជាជន “ខ្ញុំស្តីបន្ទោសដល់មនុស្សជាច្រើន ដូចដែល ខ្ញុំស្រឡាញ់។” ឥឡូវ បើអ្នកត្រូវបានស្តីបន្ទោសពីព្រះអម្ចាស់ ពីអ្វីដែល អ្នកកំពុងធ្វើ សូមចេញពីវា! ចេញឆ្ងាយពីវា។ “ខ្ញុំស្តីបន្ទោសដល់មនុស្សទាំងអស់ ដែលខ្ញុំស្រឡាញ់។”

48 ឥឡូវនេះ មើលព្រះ ឥឡូវនេះ តើបើពួកជាវិស៊ីទាំងនោះនឹងនិយាយថា “រង់ចាំ មួយនាទី។ បុរសនោះបានផ្តល់ឱ្យយើងនូវបណ្តាំខ្លះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា ‘ស្វែងរក ក្នុងបទគម្ពីរ ដ្បិតអ្នកគិតថាអ្នកមានជីវិតអស់កល្បក្នុងវា ពួកគេថ្លែងទីបន្ទាល់ពី ខ្ញុំ។’ វាជាការប្រសើរដែលខ្ញុំក្រឡេកមើលទៅបទគម្ពីរវិញហើយរកឃើញអ្វីដែល ទ្រង់គួរតែធ្វើ ទ្រង់ជានរណា អ្វីដែលត្រូវបានសន្មត់ថានឹងកើតឡើង។ ខ្ញុំគួរតែ ក្រឡេកមើលទៅក្រោយហើយរកមើល?” ជំនួសឱ្យការនោះ ពួកគេបានទៅរកពួក បូជាចារ្យនិងសួរពួកគេថា “ចុះវាវិញ?” ឃើញភាពខុសគ្នាទេ? ពួកគេគួរតែ បាន អានព្រះបន្ទូល។

49 នៅក្នុងហេព្រើរ១:១ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ឯព្រះដែលពីដើម” នោះ “មាន បន្ទូលនឹងពួកព្រួយកោដោយពួកហោរាជាច្រើនដងច្រើនបែប។” ឥឡូវនេះសូម កត់សម្គាល់ ទ្រង់បានសរសេរព្រះគម្ពីរដោយវិធីផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ទ្រង់មិនចាំបាច់សរសេរវាតាមវិធីនោះ ហើយទ្រង់ក៏មិនចាំបាច់សង្គ្រោះ មនុស្សដោយសារព្រះលោហិតដែរ។ ទ្រង់មិនចាំបាច់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អដោយ មនុស្សទេ ទ្រង់អាចអនុញ្ញាតឱ្យព្រះអាទិត្យឬព្រះច័ន្ទឬផ្កាយផ្សាយដំណឹងល្អ ទ្រង់អាចឱ្យខ្យល់បក់បោកដំណឹងល្អ។ ប៉ុន្តែទ្រង់បានជ្រើសរើសមនុស្ស! ហើយ ទ្រង់បានជ្រើសរើសផ្លូវដែលព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់បានមក នោះគឺដោយហោរា របស់ទ្រង់ដែលត្រូវបានតម្កល់ទុកជាមុននិងកំណត់ទុកជាមុន ធ្វើជាផ្នែកមួយនៃ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដោយប្រកាសពីការបើកសម្តែងនៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ក្នុង សម័យនោះនិងពេលនោះ។ “ដ្បិតព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានមកដល់ពួកហោរា តែប៉ុណ្ណោះ។” មិនដែលកើតឡើងចំពោះអ្នកទេវវិទូទេ។ បង្ហាញឧទាហរណ៍ដល់ខ្ញុំ។ វាមកតែចំពោះហោរាប៉ុណ្ណោះ។ ព្រះមិនចេះកុហកទេ។ ដូច្នេះព្រះបានសរសេរ ព្រះគម្ពីរដោយវិធីសាស្ត្ររបស់ទ្រង់ដែលបានជ្រើសរើសនិងហោរាដែលទ្រង់បាន ជ្រើសរើសដោយខ្លួនឯង។ មិនមែនជាហោរាដែលមនុស្សបានជ្រើសរើស តែហោរា ដែលព្រះជាម្ចាស់បានជ្រើសរើស។

50 ពេលនោះពួកអ្នកជឿបានមើលការបំពេញនូវអ្វីដែលហោរារបស់គេបានទាយ បានចែង ហើយការកំណត់អត្តសញ្ញាណនោះគឺជាហោរារបស់ព្រះ។ ពីព្រោះ ដំបូង ពួកគេត្រូវបានបើកសម្តែង។ បន្ទាប់ ពួកគេនៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូលនៃព្រះក្នុង សម័យកាល។ នោះគឺជាលិខិតសម្គាល់របស់គាត់។ សូមមើល យើងបានឆ្លងកាត់ ថ្ងៃអាទិត្យមុននោះ។ ហោរាក្លែងក្លាយជាច្រើននឹងកើនឡើងវិញ។ ហើយយើងផ្តល់ ឧទាហរណ៍អំពីរបៀបដែល បាឡាមនិងម៉ូសេ ពួកគេទាំងពីរនាក់បានចាក់ប្រេង តាំងដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយ ម្នាក់និយាយថា “យើងទាំងអស់គ្នាគឺតែមួយ។ សូមចូលរួមទាំងអស់គ្នា ដាក់ស្រីៗរបស់យើងនិងទាំងអស់គ្នា។ យើងមានស្រី ស្អាតនៅទីនេះ ហើយអ្នកមានប្រុសៗមកទីនេះហើយចាប់យកធ្វើជាប្រពន្ធ។ មិន អីទេ យើងទាំងអស់គ្នាជាមនុស្សតែមួយ ទោះយ៉ាងណាក៏ មានសញ្ញាតិដូចគ្នា។” ព្រះជាម្ចាស់មិនដែលអត់ទោសអោយពួកគេឡើយ។ ពួកគេបានស្តាប់ការនោះ។

51 មើល លោកិយនិងមនុស្ស—មនុស្សកំពុងមើលច្រកចេញខ្លះ ផ្លូវកាត់តិចតួច ផ្លូវកាត់ តែមិនមានផ្លូវកាត់ទេនៅក្នុងព្រះបន្ទូលនៃព្រះ។ នៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះ។ មានលំនាំតែមួយ។ អ្នកត្រូវតែកាត់ខ្លួនឯងឱ្យសមនឹងលំនាំនោះ កុំព្យាយាម កាត់លំនាំឱ្យសមនឹងអ្នក។ អ្នករាល់គ្នាត្រូវធ្វើបែបនោះ។ នេះជាវិធីតែមួយគត់ដែល ព្រះធ្វើ។

52 សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ អ្នកជឿរងចាំព្រះបន្ទូលនោះត្រូវបានបញ្ជាក់។ មើល វាមិនត្រូវបានសរសេរដោយមនុស្សទេ ប៉ុន្តែដោយព្រះជាម្ចាស់ ដូច្នេះវា មិនមែនជាសៀវភៅនៃមនុស្សទេ។

53 មានអ្នកខ្លះនិយាយថា “វាគ្រាន់តែជាសំណេរជាភាសាហេព្រើរចាស់ មួយចំនួនប៉ុណ្ណោះ។” តើហេព្រើរសរសេរសំបុត្រដែលថ្កោលទោសខ្លួនឯង ឬ? តើប្រជាជាតិយូដានោះ ដែលខំធ្វើឱ្យខ្លួនឯងល្អ តើពួកគេនឹងសរសេរ អំពីទុច្ចរិត ដាក់ទោសខ្លួនឯងឬ? ពិតជាមិនដូច្នោះទេ។ ប្រាប់ពីបាបរបស់គាត់ ផ្ទាល់ របៀបដែលពួកគេបានចូលទៅក្នុងរូបព្រះ របៀបដែលពួកគេបានប្រព្រឹត្តអំពើ សហាយស្មន់ប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ? ទេ ទេ។ ពួកគេមិនដែលប្រាប់រឿង នេះទេ ប្រជាជាតិដែលមានមោទនភាពនោះ។

54 វាមិនមែនជាសៀវភៅរបស់មនុស្សទេ។ វាជាសៀវភៅរបស់ព្រះ។ ហើយ មនុស្សដែលឃើញការនិមិត្តបុព្វសំលេងរបស់ព្រះ ដែលមិនដែលយល់ពីវា

(ជាច្រើនដង) ខ្លួនឯង ក្នុងករណីជាច្រើន។ ឃើញទេ? មនុស្សមិនបានសរសេរ ព្រះគម្ពីរទេ។ ព្រះបានសរសេរព្រះគម្ពីរ។ វាមិនមែន...វាមិនមែនជាសៀវភៅរបស់ មនុស្សទេ។ វាជាសៀវភៅរបស់ព្រះ។ វាគឺជាគំនិតរបស់ព្រះដែលសំដែងចេញ តាមរយៈបុរាណប្រាសាទមនុស្ស។ នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យវាជាព្រះគម្ពីរ។ គំនិតដែល បានសម្តែងគឺជាព្រះបន្ទូល។ ហើយកាលពីដើមដំបូងឡើយវាជាការគិតរបស់ ព្រះ ទ្រង់បានបង្ហាញវាតាមរយៈបុរាណប្រាសាទរបស់ពួកហោរានិងបានបញ្ជាក់វាដោយ អ្នកបំរើរបស់ទ្រង់។ ឃើញទេ? សូមកត់សម្គាល់។

⁵⁵ ព្រះជាម្ចាស់ធ្វើការជ្រើសរើសដោយខ្លួនឯង ដោយកំណត់ទុកជាមុន បាន ជ្រើសរើសពួកហោរាសម្រាប់គ្រប់គ្រងសម័យកាល។ សូមកត់សម្គាល់។ ទ្រង់បាន បំពេញលក្ខណៈរបស់ហោរានោះឱ្យសមតាមសម័យកាលនោះ។ ឃើញទេ ទ្រង់ សមនឹងរបៀបរបស់ទ្រង់ ទោះបីទ្រង់ធ្វើអ្វីក៏ដោយ។ ទ្រង់សមនឹងគាត់មិនថា គាត់បានទទួលការអប់រំមិនបានទទួលការអប់រំ។ ទ្រង់សមនឹងអំណោយទាន ដែលជាលក្ខណៈគាត់នឹងផ្សព្វផ្សាយ ជាអំណោយទានដែលគាត់នឹងមាន។ និង សារសម្រាប់សម័យជាក់លាក់នោះ ព្រះជាម្ចាស់បានតម្រូវទុកជាមុនថាមានរឿង ខ្លះកើតឡើងហើយមិនមានរឿងមួយទៀតអាចកើតឡើងជំនួសបានឡើយ។ យកចិត្តទុកដាក់វា ថាតើវាជាចំនួនប៉ុន្មានដែលបង្កើតដោយសមិទ្ធផលរបស់ មនុស្ស គ្មានអ្វីអាចកើតឡើងជំនួសបានឡើយ។ ទ្រង់បានតាំងបុរសនោះ ប្រហែលជាបុរសល្ងង់។ ទ្រង់ប្រហែលជាបានរៀបចំទុកជាមុនសម្រាប់គាត់នូវ ប្រភេទបុរសមួយទៀត។ ទោះបីទ្រង់ជាអ្វីក៏ដោយ ទ្រង់អោយលំដាប់ថ្នាក់ឲ្យគាត់ អំណោយទានរបស់គាត់—គាត់ អោយធម្មជាតិរបស់គាត់ រចនាប័ណ្ណរបស់គាត់ និង អ្វីក៏ដោយ វាគឺជារបៀបដែលគាត់បង្ហាញពីខ្លួនគាត់និងអ្វីក៏ដោយដែលគាត់ធ្វើ។ ទ្រង់បានឱ្យមនុស្សនៃសម័យកាលនោះដើម្បីចាប់ប្រជាជននៃសម័យកាលនោះ។ ត្រូវហើយ។ ទ្រង់ធ្វើវា។

⁵⁶ នៅចុងបញ្ចប់នៃគ្រានីមួយៗ នៅពេលដែលពួកជំនុំបាន ដាក់ទៅកេរលោកិយ និងបាប និងពឹងផ្អែកលើការបកស្រាយរបស់មនុស្សក្នុងព្រះបន្ទូលនេះ។ ដូច ពីមុន ពួកគេតែងតែ នៅចុងបញ្ចប់នៃសម័យកាល បានទទួលភាពរញ្ជ័ររញ្ជ័រ បែបនេះដោយសារសន្តិសុខនិងបូជាចារ្យរបស់ពួកគេរហូតដល់វាញញើតជាតិ។ តែងតែមានការបកស្រាយរបស់ពួកគេគឺខុស មិនមែនមួយដងណាដែលវា

មិនដែលខុសទេ។ ហើយមិនមានពេលណាមួយដែលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ត្រូវបរាជ័យឡើយ។ នោះហើយជាការខុសគ្នា។

57 ឥឡូវនេះអ្នកឃើញទេ ព្រះជាម្ចាស់បានសរសេរព្រះគម្ពីរ ដោយខ្លួនឯង។ ឥឡូវនេះ ព្រះអាចនិយាយបាន។ លោកម៉ូសេបាននិយាយថាទ្រង់មានបន្ទូល ទៅកាន់គាត់។ យេរេមាបាននិយាយថា “ទ្រង់បានដាក់ព្រះបន្ទូលនៅក្នុងមាត់ របស់ខ្ញុំ។” ហើយព្រះអាចសរសេរបាន។ ទ្រង់បានសរសេរបទបញ្ជាទាំងដប់ប្រការ ជាមួយ ម្រាមដៃផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់បានសរសេរលើជញ្ជាំងបាប៊ីឡូន។ ហើយ ចាំថា នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់តែមួយ ពីរពាន់ដងដែលពួកហោរាបាន និយាយថា “នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់!” ព្រះអាចនិយាយបាន ព្រះ អាចសរសេរបាន។ ពិតប្រាកដណាស់។ ស្ទើរតែ៩០ភាគរយនៃម៉ាថាយ ម៉ាកុស លូកា និងយ៉ូហាន។ គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ផ្ទាល់ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ មានបន្ទូល។ ដូច្នេះ បើព្រះអាចសរសេរ បើព្រះអាចអាន បើព្រះអាចនិយាយបាន តើទ្រង់មិនធ្វើឱ្យអ្នកដទៃធ្វើដូចគ្នាទេឬ? តើទ្រង់មិនបានមានបន្ទូលទៅកាន់លោក ម៉ូសេទេឬអីថា “អ្នកណាដែលធ្វើឲ្យ មនុស្សគប្បនិយាយបាន?” ព្រះជាម្ចាស់បាន សរសេរព្រះគម្ពីរដោយពួកហោរា តាមវិធីរបស់ទ្រង់។

58 ឥឡូវនេះរាល់ពេលដែលព្រះវិហារបានលាយបញ្ចូលគ្នា (ហើយព្រះជាម្ចាស់ ទ្រង់ជ្រាបជាមុន ដ្បិតទ្រង់ជ្រាបជាមុនគ្រប់រឿង) ដូច្នេះហើយទ្រង់មានហោរា ណាមួយ ឲ្យបានត្រៀមខ្លួនរួចជាស្រេចសម្រាប់គ្រានេះ ហើយដែលហៅការ ជ្រើសរើសរបស់ទ្រង់ដោយព្រះបន្ទូលដែលបានបង្ហាញត្រឹមត្រូវពីទីសំគាល់និង ការអស្ចារ្យ និងការបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ “បញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលដែលមានទី សំគាល់នៅខាងក្រោម” ដូចដែលទ្រង់បានសន្យា។ ទ្រង់បានផ្តល់ការពិតការ បកស្រាយបន្ទាប់ពីហោរាខ្លួនឯងត្រូវបានបង្ហាញការពិត។

59 ប៉ុន្តែអស់អ្នក ដែលបានរើសតាំងអ្នកដែលទ្រង់បានចាត់ឲ្យមកនោះ ស្អប់ គាត់។ ឥឡូវនេះ ពិនិត្យភ្លាមៗនិងមើលថាតើត្រឹមត្រូវឬអត់។ មានតែអ្នកដែលទ្រង់ ត្រូវបានបញ្ជូនទៅប៉ុណ្ណោះ! “ទ្រង់បានចូលមកផែនដីរបស់ទ្រង់ ហើយផែនដីរបស់ ទ្រង់មិនបានទទួលទ្រង់សោះ។ ប៉ុន្តែមនុស្សជាច្រើនដែលបានទទួលទ្រង់ ពួកគេ បានប្រទានអំណាចឲ្យក្លាយជាកូនរបស់ព្រះ។” សូមកត់សម្គាល់ គ្មាន...រាល់ការ

ត្រួតពិនិត្យព្រះបន្ទូល នៅគ្រប់ឧទាហរណ៍ និងនៅចុងបញ្ចប់នៃគ្រប់សម័យកាលរឺ ចំនុចកំពូលរឺចំណុចប្រសព្វ ដូចជាខ្ញុំបានអធិប្បាយពីវាច្រើនដង។

60 សូមក្រឡេកមើលសម័យកាលរបស់ណូអេ នៅកម្រិតខ្ពស់បំផុតមុនពេល ការវិនិច្ឆ័យ។ តើអ្វីបានកើតឡើង? ណូអេ មានតែគ្រួសាររបស់គាត់ប៉ុណ្ណោះដែល ជឿប្រសនោះ។ អ្នក សេសសល់ពួកគេបានរិះគន់គាត់។ និងបានបំផ្លាញលោកិយ ទាំងមូល។

61 នៅជំនាន់អំប្រាហាំ មានតែក្រុមរបស់អំប្រាហាំទេដែលជឿ។ នៅពេលដែល ពួកទេវតាបានទៅផ្សព្វផ្សាយដល់ក្រុងសូដុម មានតែឡូតនិងភរិយាប៉ុណ្ណោះហើយ មានកូនស្រីពីរនាក់ចេញមក ហើយនាងបានត្រឡប់ទៅជាសសរអំបិលវិញ។

62 នៅសម័យលោកម៉ូសេ មានតែពួកអ៊ីស្រាអែលដែលបានរើសតាំងប៉ុណ្ណោះ ដែលចេញមក។ និងជាធារណៈស្អប់គាត់។

63 នៅជំនាន់អេលីយ៉ា អ្វីៗទាំងអស់(ស្ទើរតែទាំងអស់) ប៉ុន្តែមានមនុស្ស ៧០០០នាក់ ពួកគេគ្រប់គ្នាស្អប់គាត់គឺប្រជាជាតិទាំងមូល។

64 នៅជំនាន់លោកយេរេមា ហេតុអ្វី ពួកគេបានគប់ផ្លែឈើខ្លឹមកងគាត់ ហើយ ហៅទ្រង់ថាជាមនុស្សឆ្លុត ព្រោះគាត់បានដេកនៅផ្នែកម្ខាងអស់ជាច្រើនថ្ងៃ និង ផ្នែកម្ខាងទៀត និង—ហើយបានយកវត្ថុនិងធ្វើនិមិត្តសញ្ញា។ ពួកគេស្អប់ទ្រង់។

65 ហោរាអេសាយ គាត់បានថ្កោលទោសការប្រណាំងនោះយ៉ាងខ្លាំងណាស់ រហូតដល់ពួកគេបានអារគាត់ជាពីរជាមួយនឹងការឃើញ។ ត្រូវ។

66 យ៉ូហានបាទីស្ទ។ “គាត់ជាមនុស្សព្រៃនៅទីនេះ អ្នកខ្លះស្រែកយ៉ាងខ្លាំង។”

ទាំងអស់ប៉ុន្តែ—ប៉ុន្តែពួកសិស្សទាំងនោះដែលគាត់បានបង្ហាញដល់ព្រះយេស៊ូ គ្រីស្ទជាព្រះវិហារ នៅទីនោះ។ យ៉ូហានបានរៀបចំមនុស្សឱ្យត្រៀមខ្លួនជាស្រេច។ តើគាត់មានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់? អ្នកអាចរាប់ពួកគេលើម្រាមដៃទាំងពីរ... ដៃ ទាំងពីរ ម្រាមដៃរបស់អ្នក តើយ៉ូហានបានបង្ហាញមនុស្សដល់ព្រះយេស៊ូប៉ុន្មាន នាក់នៅពេលដែលទ្រង់យាងមក។ ឥឡូវ ចុះការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ទ្រង់ យ៉ាងម៉េចវិញ? សូមគិតពីវា។

67 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកជឿព្រះគម្ពីរពិតបានឃើញព្រះបន្ទូលដែលបានបើក សម្តែងយ៉ាងត្រឹមត្រូវសម្រាប់សម័យកាល ពួកគេជឿ។ គ្មានវិធីណាដើម្បីរក្សា

ពួកគេពីវាទេ ជឿវា។ ពួកគេថែមទាំងបិទត្រាទីបន្ទាល់របស់ពួកគេដោយឈាម របស់ពួកគេទៀតផង។ ពួកគេជឿវា។ វាជាការសម្រាប់ពួកគេ ដែលបានតម្រូវ ទុកជាមុនសម្រាប់សម័យកាលជាក់លាក់នោះមើលឃើញនិងជឿ។

68 អ្នកផ្សេងទៀតគ្រាន់តែមិនអាចមើលឃើញវា។ ពួកគេបានខ្ជាក់។ ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយថា “ពួកគេមិនអាចឃើញវាទេ។” ឥឡូវនេះ ដូចជាបាទ្យាម ហេតុអ្វី ក៏បាទ្យាមមិនអាចមើលឃើញបែបនេះ? គាត់គឺជាហោរាម្នាក់ ដែលបានចាក់ ប្រេងតាំង។ ហេតុអ្វី បានជាព្រះចៅជាឃ្នោមមិនបានឃើញវា? នៅពេលដែល គាត់បានឃើញព្រះហស្តរបស់ព្រះជាម្ចាស់ចុះមកនិងសំដែងការអស្ចារ្យនៅក្នុង ទីនោះ គឺមានតែធ្វើឱ្យចិត្តគាត់រឹង។ តើវាត្រូវទេ? ហេតុអ្វីបានជាជាថាមមិន អាចមើលឃើញវា ខ្លួនគាត់ផ្ទាល់ជាសាសន៍យូដា? នៅទីនោះ បានឆ្លងកាត់ សមុទ្រស្លាប់ ហើយបរិភោគនំម៉ាណាល់ យប់ ដែលស្រស់ ហើយនៅតែ មិនអាចមើលឃើញ។ ហេតុអ្វីក្នុងមិនឃើញអញ្ចឹង? ហេតុអ្វីបានជាតែជា មិនឃើញវា? គាត់ជាមេដឹកនាំកំពូលសាសនាជាបុរសនៃពិភពលោកនៅពេល នោះ។ ហេតុអ្វីបានជាគាត់មិនឃើញថាជាព្រះមេស៊ី? ហេតុអ្វីបានជាយូដាស មិនឃើញវា? យូដាសនិយាយត្រូវជាមួយពួកគេ ដើរជាមួយពួកគេ សំដែងការ អស្ចារ្យជាមួយពួកគេ។ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលត្រូវតែបានបំពេញ។ ព្រះគម្ពីរនិយាយថា ពួកគេត្រូវបានលើកឡើងដើម្បីយកកន្លែងនោះ។ ពួកគេត្រូវបានចិញ្ចឹមសម្រាប់ គោលបំណងនោះ។ វាជាការពិត។ រ៉ូមេនិយាយដូច្នោះ។

69 ឥឡូវនេះអ្នកជឿអាចមើលឃើញព្រះបន្ទូលត្រឡប់ជាសាច់ ឈាមនៅក្នុង ជំនាន់ពួកគេ ព្រះមានបន្ទូល។ ឥឡូវនេះ ពួកគេជាអ្នកជឿពិតប្រាកដ ពួកគេ មាន៧ពាន់ (ប្រាំពីររយ?) នៅជំនាន់អេលីយ៉ា។ ប្រាំពីរពាន់គឺត្រឹមត្រូវ។ នៅ ជំនាន់លោកអេលីយ៉ា មានមនុស្សប្រាំពីរពាន់នាក់ ក្នុងចំណោមប្រហែលពីរបី លាននាក់ ដែលបានឃើញថាត្រឹមត្រូវ។ មិនសូម្បីតែមួយរយនាក់នៃប្រជាជន។ ប៉ុន្តែពួកគេបានឃើញថាវាត្រឹមត្រូវ។ ពួកគេបានឃើញព្រះបានបើកសម្តែង។ ស្ត្រី មេម៉ាយចំណាស់នោះដែលអេលីសេត្រូវបានបញ្ជូនទៅ នាងបានទៅរើសអុស ទាំងនោះ ដើម្បីធ្វើនំមួយ ហើយគ្រាន់តែគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីធ្វើនំសម្រាប់នាងនិង កូនប្រុសរបស់នាង ហើយបន្ទាប់មកនឹងស្លាប់។ ប៉ុន្តែមើលអេលីយ៉ា គាត់បាន និយាយថា “ធ្វើឱ្យខ្ញុំមួយ ដំបូងគេ។ ត្បិត នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ឯចុង

មិនដែលអស់នឹងមិនស្លូតបូកហែងឡើយ រហូតដល់ថ្ងៃដែលព្រះជាម្ចាស់បង្ក ភ្លៀងមកនៅលើផែនដីនេះ។” គ្មានសំណួរ នាងបានយកទៅធ្វើនំខេកហើយអោយ វាទៅគាត់។ បាននិយាយថា “ធ្វើឲ្យខ្ញុំមុនសិន ហើយបន្ទាប់មកទៅធ្វើឱ្យអ្នកនិង កូនប្រុសរបស់អ្នកចុះ។” ដ្បិត នាងបានឮបុរសនោះ ហើយមើលទៅគាត់។ នាង គឺជាគ្រាប់ពូជត្រូវទុកជាមុន។

70 ពួកគេជាច្រើននិយាយថា “ហ្នឹងគឺតាចាស់នោះទៀតហើយ។ ព្រះបានដាក់ បណ្តាសាយើងដោយសារតែគាត់ហ្នឹង” ចងចាំពី អេលីយ៉ា។ បាននិយាយថា “អ្នក គឺជាម្នាក់នោះហើយដែលធ្វើឱ្យអ៊ីស្រាអែលមានកង្វល់។”

71 គាត់និយាយថា “អ្នកគឺជាម្នាក់ដែលធ្វើឱ្យអ៊ីស្រាអែលបញ្ហា។” មើលអ្នកណា ជាព្រះ...តើជាព្រះបន្ទូលរបស់អ្នកណាដែលបានបញ្ហា? ព្រះបន្ទូលផ្ទាល់ខ្លួន របស់ទ្រង់។

72 ព្រះគម្ពីរបានចែងថាពួកគេបានកើតឡើងសម្រាប់គោលបំណង តែពេល... អ្នកមិនជឿ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះនៅពេលដែលអ្នកជឿពិតប្រាកដអាចមើលឃើញ ព្រះបន្ទូលនៃសម័យនោះបានបង្កើតមកជាសាច់ឈាម ព្រះដែលនិយាយតាមរយៈ បបូរមាត់មនុស្សនិងបន្ទាប់មកធ្វើអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើវា នោះគឺ សំរេចហើយ។

73 ឥឡូវនេះមើលបន្តទៀត។ កុំមើលទីសម្គាល់។ បើអ្នកមើលទីសម្គាល់អ្នក នឹងក្លាយជាមនុស្សល្ងើលដូចលោកិយ។ ហោរាក្លែងក្លាយនឹងកើនឡើងបង្ហាញទី សម្គាល់និងការអស្ចារ្យដែលនឹងបញ្ឆោតអ្នករើសតាំងបើអាច។ មើលព្រះបន្ទូល។ សូមក្រឡេកមើលពួកបូជាចារ្យ ដែលជាហោរាហេព្រើរឈរនៅទីនោះ។ សេដេតា មានស្នែងធំពីរ ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំនេះហើយជាហោរារបស់ព្រះជាម្ចាស់។” វា ជាការពិត។ “ខ្ញុំមាន៣៩៩នៅទីនេះជាមួយខ្ញុំ និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមកលើយើង បញ្ជាក់និងនិយាយថាដីនោះជាកម្មសិទ្ធិរបស់យើង។ សូមឡើងហើយយកវា។ ហើយដោយស្នែងទាំងនេះ អំហាប់ អ្នកនឹងរុញខ្នាំងសត្រូវចេញពីទឹកដីរបស់យើង ដ្បិតព្រះជាម្ចាស់បានប្រទានមក ពួកយើងទឹកដីនេះ។”

74 សូមមើលអ្នកជឿប្រាកដម្នាក់ ឈ្មោះយ៉ូសាផាត បាននិយាយថា “តើអ្នកមាន មួយទៀតទេ?”

75 “មួយទៀត? មានកិច្ចព្រមព្រៀងបួនរយហើយហ្នឹង!” ទ្រង់បាននិយាយថា “មែនហើយ នៅមានមួយទៀតនៅទីនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំស្អប់គាត់។” បាននិយាយថា “គាត់តែងតែស្តីបន្ទោសយើងទាំងអស់គ្នាហើយប្រាប់យើងពីអ្វីដែលយើងមានបាបដ៏ធំ និងអ្វីៗទាំងអស់។” និយាយថា “ខ្ញុំស្អប់គាត់ណាស់! គាត់ជាមីកាយ៉ា ជាកូនរបស់អ៊ីមឡា។”

76 គាត់បាននិយាយថា “អូ! សូមកុំ ឲ្យស្តេចនិយាយដូច្នោះឡើយ។ ទៅទទួលគាត់ហើយស្តាប់គាត់សិន។ អ្វីដែលគាត់និយាយ។”

77 ដូច្នោះពួកគេបាននាំគាត់ចុះនៅទីនោះ។ គាត់បាននិយាយថា “សូមឱ្យខ្ញុំមួយយប់នេះហើយខ្ញុំនឹងមើលអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់មានបន្ទូលអំពីវា។”

78 អំហាប់និយាយថា “ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នក កុំប្រាប់ខ្ញុំអ្វីក្រៅពីសេចក្តីពិត។”

79 ហើយបុរសនោះបានមក និយាយថា “ឥឡូវនេះ បើអ្នកចង់ត្រលប់ទៅរកការប្រកបភាពល្អវិញ សូមនិយាយដូចគ្នានឹងអ្នកផ្សេងទៀត។”

មីកាយ៉ាបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងនិយាយអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូល។” ឃើញទេ?

80 នៅព្រឹកបន្ទាប់ ពួកគេក៏បានចេញមក។ ស្តេចបានបំពាក់អាវុធជាយ នៅតាមខ្លោងទ្វារ នៅលើអ្នកល្បីល្បាញទាំងអស់។ ហោរាបានឈរនៅទីនោះ។ បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ តាចាស់ តើអ្នកនិយាយយ៉ាងម៉េចទៅ?”

81 និយាយថា “ចូរទៅចុះ” បានបន្ថែមថា “ប៉ុន្តែខ្ញុំបានឃើញជនជាតិអ៊ីស្រាអែល រាយប៉ាយដូចជាចៀមគ្នាអ្នកគង្វាលទេ។”

82 គាត់វាយ...យកដៃរបស់គាត់ហើយវាយគាត់ចំមាត់។ ហោរាបានវាយហោរាចំមាត់។ ឥឡូវនេះ ទាំងអ្នកដែលបានចាក់ប្រេងកាំងឈរនៅទីនោះ បានទាយបួនរយនាក់ប្រឆាំងនឹងការនោះ មើលទៅរឹងមាំណាស់។ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងដំបូន្មានជាច្រើនមិនតែងតែមានសុវត្ថិភាពទេ។ អាស្រ័យលើកន្លែងដែលពួកគេ... ដែលពួកគេកំពុងផ្តល់ប្រឹក្សា តើដំបូន្មានរបស់ពួកគេគឺជាអ្វី។ នៅទីនោះមិនមានសុវត្ថិភាពសម្រាប់ស្តេចទេ ហើយគាត់បានយកហ្វូងមនុស្សនោះសម្រាប់ការប្រឹក្សារបស់ពួកគេគឺត្រឹមត្រូវ។ ប៉ុន្តែបើគាត់ឈប់ហើយក្រឡេកមើលក្រាំងនោះហើយក្រឡេកមើលអ្វីដែលអេលីយ៉ាបាននិយាយ។

83 បន្ទាប់មកមីកាយ៉ាមិនអាចនិយាយអ្វីទាំងអស់ គាត់មិនដឹងពេលណា ព្រះជាម្ចាស់បានអត់ទោសឱ្យគាត់សម្រាប់ការនេះទេ។ ប៉ុន្តែដំបូង ក្នុងនាមជា ហោរា គាត់បានទៅឯព្រះដើម្បីរកឱ្យឃើញនូវអ្វីដែលព្រះមានបន្ទូល។ ហើយគាត់ បានរកឃើញនូវអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូល។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំ បានឃើញព្រះកំពុងអង្គុយលើបល្ល័ង្កមួយ ហើយគាត់បន្តថា...មានអ្នកប្រឹក្សានៃ ស្ថានសួគ៌បានប្រមូលផ្តុំនៅជុំវិញទ្រង់ ហើយបន្តថា “តើអ្នកណាដែលយើងអាច ចាត់ទៅបណ្តាលឱ្យអំហាប់ចេញមកនៅទីនេះ ដូច្នោះយើងអាចបំពេញទំនាយ ដែលនិយាយអំពីគាត់?”

84 សូមមើល ទំនាយ អេលីយ៉ាបាននិយាយរួចហើយថា “ឆ្កែនឹងលិទ្ធកាយម របស់អ្នក។”

85 ហើយដូច្នោះគាត់បាននិយាយថា “គាត់បានឃើញវិញ្ញាណនិយាយកុហក ឡើងពីក្រោមមកចំពោះទ្រង់ ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងចុះទៅរកហោរារបស់ទ្រង់ គឺ អំហាប់ ហើយនាំអោយគេទាយព្រះបន្ទូលកុហក។”

86 ឥឡូវនេះ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ជ្រាបថាពួកគេគឺជាមនុស្សអំនួត ដែលពេញដោយ សេចក្តីប៉ងប្រាថ្នា ទេវវិទ្យាដែលពួកគេគិតថាពួកគេមានអ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ។ ពួកគេមិនដែល បានកត់សម្គាល់ឃើញព្រះបន្ទូលសម្រាប់សម័យកាលនេះទេ។ ដូច្នោះព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកនឹងទទួលបានជោគជ័យ។ ចូរទៅចុះ។” ហើយនៅពេលមីកាយ៉ានិយាយបែបនោះ ដែលធ្វើឱ្យពួកគេចេះទាយនៅក្រោម វិញ្ញាណអាក្រក់។ ពួកគេបានទាញឆ្នាំងសាកទូរស័ព្ទ ឬ បិទវិទ្យុ ឬធ្វើអ្វីមួយ ពួកគេបានឮថានឹងចូលមកប្រឆាំងពួកគេ ក្រោកឡើងដើរចេញទៅ។ ប៉ុន្តែសូម ក្រឡេកមើលអ្វីដែលបានកើតឡើង។ ឥឡូវនេះ មីកាយ៉ាត្រូវពិនិត្យមើលនិមិត្តគាត់ ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលដែលបានចែង ដូច្នោះគាត់ដឹង។

87 គាត់និយាយថា “នៅពេលដែលខ្ញុំមក...ដាក់គាត់នៅក្នុងគុក ឱ្យទឹកនៃទុក្ខ ព្រួយនិងនំប៉័ងនៃទុក្ខព្រួយឱ្យគាត់។ នៅពេលខ្ញុំត្រឡប់មកវិញ ខ្ញុំនឹងដោះស្រាយ ជាមួយគាត់។”

88 គាត់និយាយថា “បើអ្នកត្រលប់មកវិញបានមែន ព្រះជាម្ចាស់នឹងមិននិយាយ មកខ្ញុំបែបនោះទេ។” នៅពេលដែលគាត់ដឹងថានិមិត្តរបស់គាត់គឺពិតនៅគ្រប់ ព្រះបន្ទូលទាំងអស់សម្រាប់សម័យកាលនោះ។ វាគឺជាពេលវេលារបស់អំហាប់។

89 បងប្អូន ប្រុសស្រី នេះគឺជាពេលវេលានៃការហៅចេញរបស់បាប៊ីឡូន។ ពន្លឺពេលល្ងាចគឺនៅទីនេះ។ ដើរក្នុងពន្លឺពេលវានៅភ្លឺ។ សូមកត់សម្គាល់ អ្នកជឿបានឃើញព្រះបន្ទូលបានសម្តែងហើយជឿវា។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ចៀមរបស់ខ្ញុំស្គាល់សម្លេងខ្ញុំ ព្រះបន្ទូលខ្ញុំ ជាទីសម្គាល់នៃសម័យកាល។ ពួកក្លែងបន្លំគេមិនដើរតាមទេ។”

90 ឥឡូវសូមចូលទៅអត្ថបទរបស់យើង ពីព្រោះខ្ញុំឃើញថាខ្ញុំនឹងចាកចេញឆ្ងាយ។ ខ្ញុំចង់សង្កត់ធ្ងន់លើខ្សែបន្ទាត់អធិស្ឋានច្រើន។ សូមត្រលប់ទៅអត្ថបទវិញឥឡូវនេះយើងទទួលបានការពិចារណា នៅទីនេះមួយនាទី។ មែនហើយ វានឹងកើតឡើងជាថ្មីម្តងទៀតដូចដែលវាតែងតែធ្វើ ជាធម្មតា។

91 ព្រះបានបញ្ជូនហោរារបស់ទ្រង់ ដូចដែលព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់បានមានបន្ទូលសន្យា នៅក្នុងម៉ាទ្លាគី៣ “មើលចុះ អញចាត់ទូតអញអោយទៅមុនដើម្បីរៀបចំផ្លូវ។” យ៉ូហានបានធ្វើបន្ទាល់ដូចគ្នា។ ហើយយើងរកឃើញផងដែរ នៅក្នុងអេសាយ៤០:៣ ដែលអេសាយបាននិយាយថា “នឹងមានសំលេងហោរាម្នាក់ស្រែកនៅវាលរហោស្ថានថា ‘ចូររៀបចំផ្លូវថ្នាយព្រះអម្ចាស់។’” ឃើញទេ? ទំនាយទាំងអស់នោះ! ហើយ—ហើយមើល ចូរកត់ចំណាំបទគម្ពីរយ៉ាងឆាប់រហ័ស បទគម្ពីរបានកំណត់អត្តសញ្ញាណគាត់។

នៅពេលពួកគេនិយាយថា “តើអ្នកជានរណា? តើអ្នកជាព្រះមេស៊ីឬ?”

គាត់ឆ្លើយថា “ខ្ញុំមិនមែនទេ។”

“តើអ្នកជាយេឃូបា? តើជាហោរា ឬជាម្នាក់របស់ពួកគេ?”

92 គាត់និយាយថា “ខ្ញុំមិនមែនទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំជាសំលេងម្នាក់ដែលស្រែកនៅក្នុង ទីរហោស្ថាន ហោរាអេសាយបានចែង។”

93 អ្នកគិតថាពួកគេនឹងជឿ? អត់ទេ។ ហេតុអ្វី? គាត់មិនបានមកតាមរយៈព្រះវិហាររបស់ពួកគេ។ គាត់មិនមែនជារបស់ពួកគេ... ឃើញទេ គាត់នៅទីរហោស្ថាននៅអាយុ៩ ឆ្នាំ ហើយចេញមកនៅអាយុសាមសិបឆ្នាំ។ សាររបស់គាត់គឺអស្ចារ្យណាស់ដែលត្រូវឆ្លងកាត់សាលាទេវវិទ្យា។ គាត់ជាម្នាក់ដែលណែនាំអំពី—ព្រះមេស៊ី។ ហើយគ្រប់គ្នានឹងទាញគាត់វិធីនេះនិងវិធីនោះ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់បានបញ្ជូនគាត់នៅក្នុងទីរហោស្ថាន បន្ទាប់ពីមរណភាពរបស់ឪពុក

គាត់ គឺសាករី។ ហើយគាត់ជាបូជាចារ្យ ប៉ុន្តែគាត់មិនដែលដើរតាមគន្លងឪពុករបស់គាត់ទេ។

94 ព្រោះ ហោរាមិនបានចេញពីអ្វីដែលអញ្ជឹងទេ។ ពួកគេមកពីទីរហោស្ថាន វាលរហោស្ថាន។ គ្មាននរណាដឹងថាពួកគេមកទីណាទេ ឬរបៀបដែលពួកគេកើតឡើងនៅលើឆាក ឬប្រវត្តិណាមួយរបស់ពួកគេ។ ពួកគេគ្រាន់តែចេញមកហើយផ្សាយព្រះបន្ទូល ហើយព្រះជាម្ចាស់ដកពួកគេចេញទៅឆ្ងាយ ពួកគេក៏ទៅ ថ្កោលទោសជំនាន់នោះ ហើយចូលទៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ រង់ចាំថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យ។

95 ក្រុមជំនុំមិនជឿគាត់ទេ ពីព្រោះគាត់មិនស្គាល់ពួកគេ។ ដូច្នេះពួកគេគ្មានកំណត់ត្រាអំពីការតែងតាំងរបស់គាត់នៅលើសៀវភៅរបស់ពួកគេទេ ដូច្នេះពួកគេបានបដិសេធគាត់។ ឃើញទេ ពួកគេមិនជឿលើព្រះបន្ទូលដែលបានសម្តែងពីព្រះជាម្ចាស់ទេ ធម្មតា ពីសារមួយទៅសារមួយ។ ឃើញទេ? គម្ពីរម៉ាឡាគី ៣ បទ គម្ពីរពីរដើម្បីបញ្ជាក់ការពិតពីគាត់ ម៉ាឡាគី ៣ និងអេសាយ ៤០:៣ ។ ឃើញទេ បទគម្ពីរទាំងពីរនោះបាននិយាយអំពីបុរសម្នាក់ដែលបានមករៀបចំផ្លូវថ្នាយព្រះអម្ចាស់។ គាត់បានជួបរាល់ការបញ្ជាក់របស់វា។

96 គាត់គឺជាហោរាម្នាក់។ “អញនឹងបញ្ជូនអេលីសេ។” ហើយគាត់នៅទីនោះ នៅគ្រប់វិធីវិងម៉ា។ ឃើញទេពីរបៀបដែលធម្មជាតិរបស់គាត់លាយជាមួយអេលីយ៉ា។ លោកអេលីយ៉ាជាបុរសម្នាក់នៅវាលរហោស្ថាន គឺដូចលោកយ៉ូហានដែរ។ នៅខាងក្រៅ។ គាត់មិនមែនជាបុរសសាច់រលោងទេ គាត់ជាបុរសដែលមានរាងរាវវិងម៉ា។

97 សូមកត់សម្គាល់ម្តងទៀត អេលីយ៉ាគឺជាអ្នកស្អប់ស្រីម្នាក់ គាត់បានប្រាប់យេសេបិលអំពីការទាំងអស់នៃការលាបមុខរបស់នាង និងកន្លែងដែលត្រូវបើកនិងបិទ។ យ៉ូហានក៏ដូច្នោះដែរ។ យេសេបិលបានព្យាយាមដើម្បីសំលាប់អេលីយ៉ាបានស្អប់ដោយព្រះរបស់នាងថានឹងយកក្បាលចេញពីគាត់។ ដូច្នេះហេរ៉ូដាយបានធ្វើ។ ឃើញទេ?

98 តែងតែសម្លឹងមើលសាររបស់ពួកគេជានិច្ច មើលអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ។ ឥឡូវយើងរកឃើញថាបើពួកគេនឹងមើលទៅក្រោយហើយបានឃើញអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ ហើយមើលធម្មជាតិរបស់បុរសនិងរបៀបដែលគាត់ល្អឥតខ្ចោះនៅក្នុងពេលជាមួយបទគម្ពីរនិងអ្វីៗទាំងអស់ ពួកគេគួរតែដឹងថាគាត់។

ប្រហែលជាកន្លះសម័យកាលបានដឹងអំពីវា។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ មិនលើសពី កន្លះទេបានដឹងថាវា។ ពួកគេបានទៅស្តាប់គាត់ ប៉ុន្តែពួកគេមិនជឿទេ។ ឃើញ ទេ? ហេតុអ្វី? ពួកគេមិនជឿពីការកំណត់ទីសម្គាល់នៃការទស្សនាទាយនៅក្នុង សម័យកាលរបស់ពួកគេទេ។

99 សូមកត់សម្គាល់ ពួកគេបានសើចចំអកដាក់គាត់ ហើយហៅគាត់ថា “សត្វព្រៃ ស្រែកខ្លាំងអើយ! មិនដែលបានរៀន គិតលោកលន់ដោយគ្មានការរៀនសូត្រ ប៊ុក ប៉ក់ មិនញញើត អញ្ចេះ អញ្ចេះ ដូច្នេះជាដើម។” ដូចធម្មតាពួកគេវិនិច្ឆ័យគាត់ដោយ ការអប់រំរបស់គាត់។ ពួកគេវិនិច្ឆ័យគាត់ដោយវេយ្យាករណ៍របស់គាត់ តាមរបៀប ដែលគាត់ស្លៀកពាក់។ គាត់មានស្បែកចៀមនៅជុំវិញគាត់ និងខ្សែក្រវ៉ាត់ស្បែកអូដូ ពាក់ គាត់មានរាមទាំងអស់។ ដើរចេញនៅក្នុងទឹក គ្មានព្រះវិហារ គ្មានកំពូល គ្មាន កិច្ចសហប្រតិបត្តិការ។ ពួកគេមិនអាចទទួលយកបានទេ។ ពួកគេកំពុងតែគោរព បូជាព្រះនៃលោកីយ។ ឃើញទេ?

100 ខ្ញុំមិនចង់និយាយថាឥឡូវនេះមិនមានហោរាក្លែងក្លាយដែលចេញមក ដូចជា យ៉ាមប្រេសនិងយ៉ាមណេស។ ប៉ុន្តែវិធីដែលអ្នកចង់ធ្វើគឺ ពិនិត្យឯកសារដើមដោយ ព្រះបន្ទូល បន្ទាប់មកអ្នកទទួលវា។ តើវាស្ថិតនៅក្នុង សម័យកាលប៉ុន្មានហើយ អ្វី ដែលបានទាយសម្រាប់គ្រានេះ។

101 បន្ទាប់មកទំនាយរបស់យ៉ូហានត្រូវបានសម្តែងឱ្យឃើញច្បាស់នៅក្នុង លំដាប់របស់ព្រះជាម្ចាស់។ មើល ល្អឥតខ្ចោះប៉ុណ្ណា។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់មកដល់ហោរា។” ហើយព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះបន្ទូល។ ហើយយ៉ូហានបានទាយអំពីការមកដល់នៃព្រះបន្ទូលសម្រាប់ការបំពេញ ហើយ ព្រះយេស៊ូវ ជាព្រះបន្ទូលបានយាងមកឯហោរា នៅក្នុងទឹក។ អូ! តើស្រស់ស្អាត ប៉ុណ្ណា! ឥតបរាជ័យ... ឃើញទេ? ព្រះបន្ទូលគឺជារឿងដែលគួរស្ងប់ស្ងែញនៅក្នុង ថ្ងៃនោះ។ ហោរាមក និយាយថា “ខ្ញុំជាសំលេងនៃព្រះបន្ទូល។”

ពួកគេសួរថា “តើយើងត្រូវធ្វើអ្វី?”

102 បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនសមនឹងដោះស្រាយជើងរបស់ទ្រង់ទេ។ ប៉ុន្តែមានម្នាក់ ឈរក្នុងចំណោមអ្នក នៅកន្លែងណាមួយ គាត់នឹងជាអ្នកដែលធ្វើពិធីជ្រមុជទឹក ដល់អ្នកជាមួយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនិងភ្លើង។ អ្នកគាំទ្ររបស់គាត់នៅក្នុងដៃរបស់ គាត់ ហើយទ្រង់នឹងជំរះកំរាលទ្រង់ យ៉ាងហ្មត់ចត់រួចដុតកំទេចក្នុងភ្លើងដែលមិន

ចេះរលត់ យកគ្រាប់ស្រូវទៅអ្នកប្រមូលផ្តុំ។” អូ ជាហោរាមួយ! ព្រះយេស៊ូវមាន បន្ទូលនៅទីនោះថាមិនមានបុរសណាដែលកើតមកពីស្រ្តីដែលអស្ចារ្យដូចគាត់ ឡើយរហូតដល់ថ្ងៃនោះ។ អូ! អស្ចារ្យយ៉ាងម៉េចទៅ! របៀបដែលគាត់ដឹងកន្លែង ដែលគាត់កំពុងឈរ! គាត់បានដឹងយ៉ាងពិតប្រាកដ។ គាត់បានឮពីព្រះ ហើយវា ពិតជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល ដូច្នេះគាត់មិនខ្វល់ពីអ្វីដែលមនុស្សនិយាយទេ។ គាត់ បានអធិប្បាយវាហើយបានទាយវា ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ។ ហើយមើល នៅពេលដែលបុរសម្នាក់ឈរសម្រាប់អ្វីដែលជាសេចក្តីពិត បន្ទាប់មកព្រះត្រូវមាន កាតព្វកិច្ចបង្ហាញការពិតទៅបុរសនោះ។

103 នៅពេលដែលលោកម៉ូសេចុះមកនៅទីនោះក្នុងប្រទេសអេហ្ស៊ីប ហើយបាន និយាយថា “ខ្ញុំនៅក្នុងទីរហោស្ថានត្រង់កន្លែងមួយ ហើយខ្ញុំបានឃើញដើមឈើ ឆេះ ហើយវាមិនសុះទេ។ ខ្ញុំបានឡើងទៅដើមឈើហើយនៅពេលដែលខ្ញុំធ្វើ វាមានសសរភ្លើងដ៏អស្ចារ្យព្រះនៅទីនោះ។ ហើយសំលេងមួយបាននិយាយថា ‘អញគឺជាអញ’ ហើយទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំឲ្យយកដំបងនេះហើយចុះមកទីនេះ ហើយធ្វើការអស្ចារ្យទាំងនេះ ហើយព្រះនឹងធ្វើការបើកសម្តែងព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់។” លាតសន្ធឹងដំបងរបស់គាត់នៅទីនោះក៏មានសត្វល្អិតនិងរុយ និងភាព ងងឹតជាដើម។ ហើយបន្ទាប់មកដើម្បីបង្ហាញការពិតទៅហោរា ទ្រង់បាននាំអ្នកជឿ ទាំងនោះត្រឡប់ទៅឯភ្នំវិញ ហើយព្រះជាម្ចាស់បានចុះមកនៅក្នុងបង្គោលភ្លើង តែមួយ នៅលើភ្នំតែមួយ និងបានបង្ហាញថានោះជាការត្រឹមត្រូវ។

ឥឡូវនេះមើលអ្វីដែលគាត់បានធ្វើនៅថ្ងៃនេះ។ យ៉ាងពិតប្រាកដ។

104 ឥឡូវនេះ ព្រះបន្ទូលបានមកដល់ហោរាហើយបានសម្តែងឱ្យគាត់ក្លាយជា មនុស្សពិត គឺជាមនុស្សដែលបទគម្ពីរបានចែងថាគាត់នឹងក្លាយជា។ យ៉ាង ឆាប់រហ័សឥឡូវនេះ។ ប៉ុន្តែ ជាថ្មីម្តងទៀត ព្រះយេស៊ូវបានយាងមកតាមរបៀប ខុសពីការបកស្រាយពីទំនាយរបស់ពួកគេ។ មនុស្សបានបកស្រាយពីអ្វីនឹង ក្លាយជា។ ពិតប្រាកដណាស់។ ពួកប្រេសប៊ីដើរជំនុំគិតថាគួរតែជាពួកគេ។ មើល នៅពេលដែលព្រះធ្វើអ្វីមួយ មើលគ្រប់អង្គការផ្សេងទៀតក្រោកឡើងជាមួយ។ មែនហើយ តែងតែជាវិធីនោះ។ ពួកគេទទួលយ៉ាមប្រេសនិងយ៉ាណេសនៅគ្រប់ ទីកន្លែង។ សូមកត់សម្គាល់ ពួកគេនិយាយតែផ្នែកមួយនៃព្រះបន្ទូល។ ប៉ុន្តែ យោងទៅតាមរាល់ព្រះបន្ទូលរបស់ហោរា។ រាល់សំបុត្រ!

105 ពួកគេបានខកខានម្តងទៀត ដែលជាធម្មតាគេហៅទ្រង់ថាជា “មេអារក្ស បេល សេប៊ូល” ហើយបាននិយាយថាទ្រង់បានធ្វើខ្លួនជាព្រះ នៅពេលដែលពួកគេគួរតែ មាន បានដឹង ដោយព្រះគម្ពីររបស់ពួកគេ ថាទ្រង់គឺជាព្រះ។

សូមកត់សម្គាល់ ទ្រង់ត្រូវបានទាយដោយអេសាយ អេសាយ ៩:៦ បាន ចែងថា “នាមទ្រង់នឹងត្រូវគេហៅថាព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដា ដែលជាព្រះវរបិតាដ៏ គង់នៅអស់កល្បជានិច្ច។” គ្មានឪពុកណាទៀតទេបន្ទាប់ពីនោះ ពីព្រោះទ្រង់ ជាឪពុកដំបូងគេកាលពីដើមដំបូងបង្អស់ ទ្រង់គឺជាព្រះវរបិតាតែមួយគត់។ បាន និយាយថា “កុំឲ្យហោរាអ្នកណាមួយ នៅលើផែនដីនេះថា ‘ព្រះវរបិតា’ បន្ទាប់ពីនោះ ដែរ។” “ទ្រង់—ជាព្រះដ៏អស្ចារ្យ និងជាព្រះវរបិតាដែលគង់នៅអស់កល្ប ជាទីប្រឹក្សា ព្រះអង្គម្ចាស់នៃសន្តិភាព។” ពិតប្រាកដណាស់។

106 ឥឡូវនេះ ពួកគេបានធ្វើចំពោះទ្រង់នូវអ្វីដែលពួកហោរាបានសរសេរចុះ ថា ពួកគេនឹងធ្វើ ដូចពួកគេកំពុងធ្វើនៅសម័យកាលឡេឌីសេនេះ ដាក់ទ្រង់ចេញពី ព្រះវិហារ។ “ខ្ញុំក៏ អាគ្រាត ហើយមិនដឹងអ្វីសោះ។” គ្រាន់តែអ្វីដែលហោរាបាន និយាយ គឺជាហោរានៃព្រះគម្ពីរ។ ខ្ញុំក៏ដោយទំនៀមទម្លាប់មនុស្ស ពួកគេបាន ដាក់ទ្រង់ចេញ ព្រះបន្ទូលចេញពីក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេ។ ដូចដែលបានទាយអំពី ពួកគេ។

107 សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ យ៉ាងឆាប់រហ័ស។ កុំខកខានរឿងនេះឥឡូវនេះ។ នេះគឺជាអត្ថបទ របៀបដែលព្រះយេស៊ូវបានបង្ហាញអង្គទ្រង់អោយពួកសិស្ស ទាំងពីរនាក់នេះដឹងថាទ្រង់ជាព្រះមេស៊ីរបស់គេ! ឥឡូវនេះ ភ្នែកទាំងអស់តាមវិធី នេះ។ ហើយនៅលើទឹកដី កុំខកខានរឿងនេះ ឥឡូវនេះ។ យើងបានព្យាយាម ប្រាប់អ្នកថាព្រះគម្ពីរគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដោយព្រះជាម្ចាស់ផ្ទាល់ តាមរយៈ បបូរមាត់និងសំភារៈរបស់មនុស្ស។ ព្រះអាចសរសេរដោយខ្លួនឯងបាន។ ព្រះអាច និយាយដោយអង្គទ្រង់ផ្ទាល់បាន។ ព្រះអាចធ្វើអ្វីដែលទ្រង់ចង់បាន ប៉ុន្តែទ្រង់បាន ជ្រើសរើសមនុស្សឱ្យធ្វើវាដោយសារតែមនុស្សដែលបានសរសេរវាគឺជាផ្នែកមួយនៃ ព្រះ។ ដូច្នេះ ព្រះបានសរសេរព្រះគម្ពីរ។ មនុស្សមិនទាំងដឹងថាពួកគេត្រូវសរសេរ អ្វីផង នៅក្នុងការគិតរបស់មនុស្សរបស់ពួកគេផ្ទាល់។ ពួកគេអាចមិនយល់ស្រប ជាមួយវា ប៉ុន្តែពួកគេបានសរសេរវា។ ពួកគេមិនអាចទេ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “មនុស្សពីបុរាណ ពេលពួកគេត្រូវបានជំរុញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ!” ព្រះធ្វើការ

លើដៃរបស់ពួកគេ បានធ្វើការលើភ្នែករបស់ពួកគេនៅក្នុងនិមិត្ត។ ពួកគេមិនអាច
និយាយអ្វីក្រៅពីអ្វីដែលពួកគេបានសម្លឹងមើល។ ពួកគេមិនអាចនិយាយអ្វីបាន
ឡើយពីព្រោះទ្រង់មានការគ្រប់គ្រងពេញលេញ លើអណ្តាត ម្រាមដៃ គ្រប់សរីរាង្គ
ទាំងអស់នៃរូបកាយគឺនៅពេញជាមួយព្រះ។ មិនឆ្ងល់ថាព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា
ពួកគេជាព្រះ ពួកគេជាផ្នែករបស់ព្រះ! គាត់គឺជាភាពពេញលេញនៃព្រះ។

108 ចូរកត់សម្គាល់ពីរបៀបដែលព្រះយេស៊ូវជាព្រះបន្ទូល បានធ្វើអោយសិស្ស
ទាំងពីរនាក់ដែលឈឺចិត្តនេះដឹងថាទ្រង់ជាព្រះមេស៊ីរបស់ពួកគេ ជាព្រះមេស៊ី
ជាព្រះបន្ទូលសន្យា។ សូមកត់សម្គាល់អ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ ទ្រង់ធ្វើតាមទំនាយ។
សូមកត់សម្គាល់ “មនុស្សល្វីល្វី មិនងាយជឿទេ នូវគ្រប់អ្វីដែលពួកហោរាបាន
សរសេរ។” ឥឡូវនេះ ទ្រង់មិនដែលនិយាយថា “មែនហើយ តើ តើក្រុមជំនុំនិយាយ
អំពីអ្វីវា?”

109 ពួកគេប្រាប់រឿងដល់ទ្រង់។ ពួកគេស្គាល់ព្រឹត្តិការណ៍ទាំងអស់ដែលបាន
កើតឡើង។ ពួកគេទាំងអស់សោកសៅ។ ពួកគេចាប់ផ្តើមប្រាប់ទ្រង់ថា “តើអ្នក
គ្រាន់តែជាសាសន៍ទេនៅទីនេះឬអ្នកមិនដឹងថាមានអ្វីកើតឡើងនៅក្រុងយេរូសា
ឡឹមទេ?”

110 ទ្រង់និយាយថា “តើមានរឿងអ្វី?” ដូចជាទ្រង់មិនដឹងទេ។ ឃើញទេ ទ្រង់
បានធ្វើរឿងពេលខ្លះគ្រាន់តែដើម្បីមើលអ្វីដែលអ្នកនឹងធ្វើអំពីវា។ ឃើញទេ? បាន
និយាយថា “រឿងអ្វីដែរ? តើជានរណា? តើមានរឿងអ្វីកើតឡើង?”

111 “តើអ្នកគ្រាន់តែជាសាសន៍ទេឬ?” ហើយបាននិយាយជាមួយបុរសដែលបាន
រស់នៅជាមួយគ្នាអស់រយៈពេលបីឆ្នាំកន្លះ ហើយមិនបានស្គាល់ទ្រង់សោះ។

“តើមានរឿងអ្វីខ្លះ? តើមានអ្វីកើតឡើង?”

112 “ហើយ” ពួកគេនិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវនៃណាសារ៉ែត ដែលជាហោរា។ គ្មាន
ការសង្ស័យទេនៅក្នុងចិត្តរបស់យើង។ ទ្រង់ពូកែខាងព្រះបន្ទូលនិងការប្រព្រឹត្ត
ចំពោះប្រជាជនទាំងអស់។ យើងបានឃើញទ្រង់ធ្វើនូវអ្វីដែលត្រូវបើកសម្តែងដល់
ហោរារបស់ព្រះសំរាប់គ្រានេះ។ យើងដឹងជាក់។ ហើយយើងជឿថាទ្រង់ជាព្រះ
ប្រោសលោះ ដែលទ្រង់នឹងប្រោសលោះអ៊ីស្រាអែល។”

113 បន្ទាប់មកទ្រង់បានបែរហើយមានបន្ទូលថា “អ្នកល្ងីល្ងើហើយយឺតនឹង ជឿ រឿងទាំងអស់ដែលពួកហោរាបានចែងអំពីទ្រង់ថានឹងកើតឡើងទេ?” ឃើញទេ? មើលទ្រង់ឥឡូវនេះត្រឡប់ទៅរកព្រះបន្ទូលទំនាយវិញ។ អ្វីដែលជាការស្តីបន្ទោស សម្រាប់អ្នកជឿ បានអះអាងថាពួកគេជឿលើទ្រង់!

114 សូមកត់សម្គាល់ពីរបៀបដែលទ្រង់ចូលទៅជិតប្រធានបទ។ ទ្រង់មិនដែល ចេញមករួចឆ្លើយថា “ខ្ញុំជាព្រះមេស៊ីរបស់អ្នក។” ទ្រង់អាចធ្វើបាន ដ្បិតគឺទ្រង់ មែន។ ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់ទ្រង់បានស្គាល់អង្គទ្រង់នៅក្នុងព្រះបន្ទូល បន្ទាប់មក ពួកគេនឹងដឹង។ បើទ្រង់មានបន្ទូល ទ្រង់អាចមានបន្ទូល ហើយវានឹងមិនត្រូវ បានដូច្នោះ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលទ្រង់បានទៅហើយចាប់ផ្តើមនិយាយលើពួកហោរា ទាំងអស់ចែងអំពីទ្រង់ ហើយពួកគេបានឃើញវា បន្ទាប់មកពួកគេអាចប្រាប់ ខ្លួនឯង បើពួកគេជាកូនព្រះ។ ប៉ុន្តែបានហៅការយកចិត្តទុកដាក់របស់ពួកគេ ទៅនឹងអ្វីដែលពួកហោរាបានទាយ ហើយបាននិយាយថាត្រូវរកមើលនៅក្នុង ពេលវេលាដែលព្រះមេស៊ី គឺជាសម័យកាលរបស់ទ្រង់ បានសម្តែង។ ទ្រង់ ជា យ៉ូហាន អនុញ្ញាតឱ្យព្រះបន្ទូល ព្រះគម្ពីរកំណត់សាររបស់ពួកគេ។ ហោរាពិត ណាម្នាក់នឹងធ្វើវា។ មែនហើយ។ កុំចេញមកហើយនិយាយថា “ខ្ញុំជាទ្រង់។ ខ្ញុំ...” នោះមិនមែនជាហោរាពិតរបស់ព្រះទេ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែទ្រង់មានបន្ទូល ថា “ចូរត្រឡប់ទៅក្នុងបទគម្ពីរ។” ឃើញទេ ទ្រង់មិនដែលបរាជ័យនៃការធ្វើវាទេ។ ឃើញទេ?

គាត់និយាយថា “យើងស្គាល់លោកម៉ូសេ។”

115 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “បើអ្នកស្គាល់លោកម៉ូសេអ្នកនឹងស្គាល់ខ្ញុំ។” ទ្រង់មាន បន្ទូលថា “ដ្បិតលោកម៉ូសេបានសរសេរអំពីខ្ញុំ។” ដោយបន្ទូលថា “ស្វែងរកបទគម្ពីរ ដែលអ្នកគិតថាអ្នកមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយបទគម្ពីរជាទីបន្ទាល់អំពីខ្ញុំ។ ទៅហើយរកមើលនៅក្នុងបទគម្ពីរហើយមើលវា។”

116 នៅទីនេះទ្រង់មិនដែលផ្លាស់ប្តូររបៀបនៃការធ្វើវាទេ ហើយមិនដែលផ្លាស់ ប្តូរឡើយ។ ទ្រង់មិនអាចផ្លាស់ប្តូរបានទេ ពីព្រោះទ្រង់ជាព្រះដែលមិនផ្លាស់ប្តូរ។ ឃើញទេ? សូមកត់សម្គាល់ ទ្រង់បានត្រឡប់ទៅរកសិស្សពីរនាក់ទៀត គឺកូដាស និងមិត្តរបស់គាត់ ផ្លូវទៅអេម៉ាស ហើយនិយាយថា សូមរកមើលដល់បទគម្ពីរ ដល់ពួកគេ បាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកល្ងីល្ងើមិនជឿគ្រប់ព្រះបន្ទូល

ទាំងអស់ ដែលពួកហោរាបានសរសេរ អំពីព្រះមេស៊ីថានឹងត្រូវបំពេញឬ?” អូ ជាថ្ងៃអ្វី!

117 យ៉ូហានបានធ្វើដូចគ្នា។ “ស្វែងរកបទគម្ពីរ សូមក្រឡេកមើលទៅក្រោយ ថា វា នឹងមាន ‘សំឡេងនៅទីរហោស្ថាន’។ តើខ្ញុំមកពីណា?” ឃើញទេ? នោះហើយជាអ្វី ដែលគួរតែធ្វើឱ្យវាច្បាស់សម្រាប់ពួកគេ។ ត្រូវហើយ!

118 គួរតែធ្វើឱ្យវាច្បាស់នៅថ្ងៃនេះ រឿងដែលយើងឃើញព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុង ធ្វើ។ ទ្រង់ធ្លាប់បានមានបន្ទូល ‘ស្វែងរកបទគម្ពីរ’ ហើយយើង... ទ្រង់ចង់បានយើង ធ្វើវានៅថ្ងៃនេះ។

119 សូមកត់សម្គាល់ ទ្រង់បានចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងទំនាយរបស់ម៉ូសេ ព្រះគម្ពីរ បានចែង “ទ្រង់ចាប់ផ្តើមជាមួយលោកម៉ូសេនិងហោរាទាំងអស់” ប៉ុន្តែទ្រង់បាន ចាប់ផ្តើមជាមួយលោកម៉ូសេ។ “ហោរាមួយរូប” ម៉ូសេនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ជា ព្រះរបស់អ្នកនឹងប្រោសអោយមានម្នាក់ក្នុងចំណោមប្រជាជនអ្នក ក្នុងចំណោម ប្រជាជន។ ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនឹងលើកហោរាមួយរូបឡើង។”

120 ឥឡូវនេះទ្រង់ប្រហែលជាបាននិយាយថា “កូដាស និងមិត្តរបស់អ្នកនៅ ទីនេះ តើលោកម៉ូសេមិនបាននិយាយថានៅគ្រានេះព្រះជាម្ចាស់នឹងលើកហោរា មួយឡើងទេឬ? ហើយបុរសម្នាក់នេះដែលពួកគេបានឆ្កាង តើទ្រង់បានបំពេញ លក្ខណៈសម្បត្តិនោះទេ? ឥឡូវនេះ លោកម៉ូសេបានទាយអំពីការនេះ។ ហើយ ឥឡូវនេះអ្នកគ្មានហោរាណាម្នាក់ទេ អស់រយៈពេលរយឆ្នាំ ហើយនៅទីនេះមាន បុរសនេះបានលើកឡើង។ ហើយតើបុរសនេះបាននិយាយអ្វីមុន តើអ្នកនិយាយ ថាម៉េច?” យល់ទេ? ហើយហោរាទាំងអស់បាននិយាយអំពីទ្រង់ សម្រាប់ សម័យកាលរបស់ទ្រង់ ទ្រង់បាននិយាយទៅកាន់ពួកគេ។ វាប្រាកដថានឹងបាន ចាប់អារម្មណ៍ស្តាប់ព្រះអង្គ។ តើអ្នកមិនចង់ស្តាប់ទ្រង់ទេឬ? ខ្ញុំចង់ស្តាប់ទ្រង់ ដើម្បី ឮ ទ្រង់មានបន្ទូលអ្វីដែលទ្រង់បាននិយាយថាពួកហោរាបានចែងអំពីខ្លួនទ្រង់ ប៉ុន្តែ ទ្រង់មិនដែលនិយាយថាជាទ្រង់ទេ។ ទ្រង់គ្រាន់តែបង្ហាញពួកគេដោយ ទំនាយ។ ទ្រង់គ្រាន់តែនិយាយថា “ហោរាបានចែងថាការនេះនឹងកើតឡើង។” ឃើញទេ?

121 សូមត្រលប់មកវិញពីរឿងនេះ ហើយឥឡូវសូមស្តាប់ព្រះបន្ទូលដកស្រង់ពី អង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ ឃើញទេនៅទីនេះ ព្រះបន្ទូលខ្លួនវាដកស្រង់ព្រះបន្ទូលនៃអង្គ ទ្រង់ផ្ទាល់។ ព្រះបន្ទូលដោយខ្លួនវាផ្ទាល់ដកស្រង់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ មិន

ប្រាប់ពួកគេថាទ្រង់ជាព្រះទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យព្រះបន្ទូលខ្លួនវា បន្ទាប់មក ពួកគេដឹងថាទ្រង់ជានរណា។ លិខិតនៃព្រះបន្ទូល ដកស្រង់ព្រះបន្ទូលនៅក្នុង... ព្រះបន្ទូលនៅក្នុងសាច់ឈាម ដកស្រង់ព្រះបន្ទូលនៃលិខិតនេះ ត្រូវបានកំណត់ អត្តសញ្ញាណយ៉ាងពេញលេញជាមួយអង្គទ្រង់។ មើលត្រង់នេះ សូមស្តាប់ការ ដកស្រង់របស់ទ្រង់។ តើធ្វើដូចម្តេច... ឥឡូវនេះ យើងដឹងថាពួកគេទាំងអស់ត្រូវ បានសង្ខេបយឺតៗអំពីការដែលកើតឡើង នោះគឺ អំពីការឆ្កាងនិងរឿងនៃការរស់ ឡើងវិញ ផ្លូវ ដូចជាយើងទើបតែអាន។ ឥឡូវនេះទ្រង់ទៅត្រង់ទៅនឹងព្រះបន្ទូល ទំនាយអំពីខ្លួនទ្រង់ផ្ទាល់។ ឥឡូវសូមគិតថាទ្រង់មានបន្ទូលបែបនេះ។ ទ្រង់ និយាយច្រើនជាងនេះទៅទៀត ប៉ុន្តែសូមមើល។

122 សូមនិយាយថា...ស្តាប់ទ្រង់មានបន្ទូល “សូមបែរទៅសាការី១១:១២។ ហើយមិនមែនជាព្រះមេស៊ីដែលត្រូវបានលក់ចេញទេ បើយោងទៅតាម ទំនាយ បំណែកនៃប្រាក់? អ្នកគ្រាន់តែនិយាយថាបុរសនេះត្រូវបានលក់ក្នុងប្រាក់ សាមសិបបំណែក។ បើឡើងវិញ...” អ្នកទទួលបានបទគម្ពីរ? សាការី ១១:១២ ។ ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ឃើញពីអ្វីដែល ដាវីឌបាននិយាយនៅក្នុងទំនុកតម្កើងទេ ទំនុកដំកើង ៤១:៩? ទ្រង់ត្រូវបានក្បត់ ដោយមិត្តរបស់ទ្រង់។ ហើយបន្ទាប់មកម្តងទៀត នៅក្នុងសាការី ១៣:៧ ទ្រង់ ត្រូវបានបោះបង់ចោលដោយពួកសិស្សរបស់ទ្រង់។ ហើយនៅក្នុងទំនុកតម្កើង ៣៥:១១ ទ្រង់ត្រូវបានចោទប្រកាន់ដោយសាក្សីក្លែងក្លាយ។ អ្នកទើបតែនិយាយ ថាទ្រង់ជា។ អេសាយ ៥៣:៧ ទ្រង់ត្រូវបានគរនៅចំពោះមុខអ្នកចោទប្រកាន់របស់ ទ្រង់។ អេសាយ ៥០:៦ ពួកគេបានវាយទ្រង់ ហោរាបានចែង។ ទំនុកដំកើង ២២ ទ្រង់ត្រូវយំនៅលើឈើឆ្កាង ‘ឱព្រះអង្គជាព្រះនៃទូលបង្គំអើយ ហេតុអ្វីបានជា ទ្រង់បោះបង់ចោលទូលបង្គំ?’ តើទ្រង់បានធ្វើបែបនោះ មួយថ្ងៃមុនម្សិលមិញ ពេលរសៀល? ទំនុកតម្កើង ២២ ជាថ្មីម្តងទៀត ១៨ សម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ ត្រូវបានចែកជាពីរក្នុងចំណោមពួកគេ។ តើពួកគេបានធ្វើដូច្នេះទេ? ហើយទំនុក តម្កើង ២២:៧ ដល់៨ ត្រូវបានចំអកដោយសត្រូវរបស់ទ្រង់ ជាក្រុមជំនុំ។ ទំនុក តម្កើង ២២ ជាថ្មីម្តងទៀត គ្មានឆ្លឹងណាមួយរបស់ទ្រង់ដែលត្រូវបាក់បែកទេ ប៉ុន្តែ ‘ពួកគេបានបោះដៃនិងជើងរបស់ខ្ញុំ’” ទ្រង់មានបន្ទូល។ កាន់ព្រះហស្ថទ្រង់នៅ ពីក្រោយទ្រង់ ដោយគ្មានការសង្ស័យ នៅពេលនោះ។ “អេសាយ ៥៣:១២ បាន

ចែងថា ទ្រង់នឹងសុគតនៅចន្លោះឧក្រិដ្ឋជន។ អេសាយ ៥៣:៩ បានចែងថាទ្រង់ត្រូវបានបញ្ចុះជាមួយអ្នកមាន។ ទំនុកតម្កើង១៦:១០ បានចែងថា ‘ខ្ញុំនឹងមិនទុកព្រលឹងទ្រង់នៅក្នុងស្ថាននរកទេ ហើយខ្ញុំក៏មិនឲ្យទ្រង់រងទុក្ខដែរ ព្រះដ៏វិសុទ្ធនឹងមិនឃើញភាពពុករលួយឡើយ។’ ហើយមិនមែនជាម៉ាឡាគី ៣ ដែលនាំមុខបុរសនោះទេ? អូ ខ្ញុំចង់ឮទ្រង់ដកស្រង់ព្រះបន្ទូលនោះ។ មើលទៅកាន់ការទស្សនាទាយ! សូមកត់សម្គាល់ បន្ទាប់មកគ្រប់ប្រភេទទាំងអស់ដែលទ្រង់ប្រហែលជាបានឆ្លងកាត់ អំពីអ៊ីសាក នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ ២២ របៀបដែលព្រះជាម្ចាស់បានបង្ហាញពីនិមិត្តរូបសម្រាប់អ៊ីសាក តើឪពុកដែលជាអំប្រាណបានយកកូនប្រុសរបស់គាត់លឺឈើឡើងលើភ្នំ ហើយបានថ្វាយកូនប្រុសរបស់គាត់។

123 វាត្រូវបានចាប់ផ្តើមដើម្បីត្រាំចូលទៅក្នុងពួកគេ។ ទ្រង់បានប្រាប់ពួកគេថាពួកគេជាមនុស្សល្ងើលដែលមិនបានមើលទំនាយនៅថ្ងៃនោះ។ ហើយឥឡូវនេះវាចាប់ផ្តើមត្រាំ នៅក្នុងការចាប់ផ្តើមមើលឃើញការបំពេញរបស់ទាំងអស់នេះដែលបានកើតឡើងក្នុងពីរបីថ្ងៃចុងក្រោយនេះ នៅក្នុងពីរបីឆ្នាំចុងក្រោយនេះ ការទស្សនាទាយនៃសម័យកាល។ នៅពេលនោះពួកគេបានដឹងថាគេបានឆ្លងមិត្តរបស់គេព្រះយេស៊ូវ បានបំពេញរាល់ព្រះបន្ទូលទាំងអស់នៃរឿងនេះ។ អូ វាគឺជាពេលនោះហើយដែលពួកគេ បានដឹងថាបុរសនោះពិតជាព្រះមេស៊ី ដែលគួរ—គួរតែរស់ពីស្លាប់ឡើងវិញ។ “ផ្លូវមិនអាចចាប់ទ្រង់បានទេ។ ‘ខ្ញុំនឹងមិនឲ្យទ្រង់រងទុក្ខទេឪពុកជាម្ចាស់ដ៏វិសុទ្ធនឹងមិនឃើញភាពពុករលួយដែរ។’ គ្មានព្រះបន្ទូលទំនាយណាមួយអាចនឹងបាត់ឡើយ។ ហើយទ្រង់ពិតជាបានលើកឡើងមែន។”

124 “បន្ទាប់មកអ្នកនាំសារចុះមកដង្ហែរនៅព្រឹកនេះគឺត្រឹមត្រូវ។ ទ្រង់បានរស់ពីសុគតឡើងវិញហើយ។ ទ្រង់នៅរស់។ ទ្រង់គឺជាព្រះមេស៊ីនោះ។” ហេតុអ្វី? មិនហាជ័យឡើយ។ “សកម្មភាពរបស់ទ្រង់ ព័ន្ធកិច្ចនិងអ្វីៗទាំងអស់ដែលទ្រង់បានបើកសម្តែង ព្រះបន្ទូលដែលហោរាបាននិយាយថានឹងកើតឡើងសម្រាប់ថ្ងៃនេះ។ បានសម្រេចហើយ។” បន្ទាប់មកពួកគេបានដឹងថាគឺជាទ្រង់ ជាមិត្តសំឡាញ់ដែលបានឆ្លង គឺព្រះយេស៊ូវ ដែលបានធ្វើវា។ កុំភ្លេចពីអ្វីដែលដួងចិត្តរបស់ពួកគេឆេះឆ្ងល់ ពេលទ្រង់មានបន្ទូលជាមួយពួកគេ។ ឥឡូវនេះពួកគេបានដើរព្រំមួយម៉ាយលឺហើយ វាហាក់ដូចជារយៈពេលខ្លី។

125 នេះគឺជារឿងមួយទៀតដែលពួកគេបានធ្វើ អ្នកដឹងទេ ថាពួកគេបានឮ

ការអធិប្បាយដែលមានរយៈពេល៦ម៉ោងអំពីការទស្សនាដែលត្រូវបានបង្ហាញ
 ការពិត។ នោះជាអ្វីដែលទ្រង់បាននិយាយទៅពួកគេនៅតាមបណ្តោយផ្លូវ។
 ភ្លាមៗនៅពេលដែលពួកគេបានចាប់ផ្តើមចុះតាមផ្លូវ ទ្រង់បានចេញដំណើរទៅ
 ដ្បិតទ្រង់នៅឯក្រុងយេរូសាឡឹម។ ប្រាំមួយម៉ោងក្រោយមក...ក្រោយមកទៀត
 គឺ៦០គីឡូម៉ែត្រ ពួកគេបានចុះតាមផ្លូវប្រាំមួយម៉ាយទៅអេម៉ូស។ នោះជាអ្វី។
 ហើយទ្រង់បានអធិប្បាយ បានបញ្ជាក់ទំនាយសម្រាប់ប្រាំមួយម៉ោង។ សូមកុំ
 ថ្កោលទោសខ្ញុំលើបឺរបស់ខ្ញុំ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់
 ពួកគេបានអធិប្បាយ...ទ្រង់...ពួកគេបានឮសេចក្តីអធិប្បាយរយៈពេល៦ម៉ោងអំពី
 ទំនាយត្រូវបានសម្រេច។

126 ឥឡូវនេះវានៅកៀកឆ្ពោះទៅរកពេលវេលាល្ងាច។ អ្នកដឹងទេ ទ្រង់ដូចគ្នា
 កាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ នៅពេលនោះហើយដែលទ្រង់បាន
 បើកភ្នែករបស់ពួកគេឲ្យដឹង ហេព្រើរ ១៣:៨ ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ
 ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ នៅពេលល្ងាច ព្រឹត្តិការណ៍ត្រូវបានបង្ហាញយ៉ាងច្បាស់
 ដោយទំនាយ អ្វីដែលកំពុងកើតឡើងនៅក្នុងសម័យកាលទំនើបអាចត្រូវបាន
 សម្គាល់យ៉ាងងាយស្រួលបើអ្នកចង់គ្រាន់តែជឿទំនាយអំពីសម័យកាល។

127 “មែនហើយ មនុស្សល្ងីល្ងី យឺតយ៉ាវក្នុងការយល់ដឹង គឺយឺតនឹងជឿ (អ្នកបន្ត
 សញ្ជឹងគិតអំពីវា) ក្នុងការជឿហោរាទាំងអស់បាននិយាយអំពីព្រះមេស៊ី តើវានឹង
 មិនកើតឡើងទេឬ?” ឥឡូវនេះទ្រង់បានពិនិត្យចំណុចទាំងអស់នេះត្រឡប់មកវិញ
 ហើយបង្ហាញនូវអ្វីដែលហោរាបាននិយាយដែលនឹងកើតឡើង។ បន្ទាប់មក
 ពួកគេចាប់ផ្តើមយល់។ ដូច្នេះទ្រង់មានបន្ទូលថា...ធ្វើដូចជាទ្រង់នឹងបន្តទៅមុខ
 ទៀត។ ពួកគេចូលចិត្តបុរសនេះ។ ពួកគេបាននិយាយថា “អ្នកបានផ្តល់អ្វីមក
 យើងហើយ។ យើងមិនដែលគិតបែបនោះទេ។ ទ្រង់រស់នៅកន្លែងណាមួយ។”
 ពួកគេបានជជែកជាមួយទ្រង់ ទាំងមិនស្គាល់ទ្រង់ទេ។ ដូច្នេះទ្រង់...ហើយគ្មាន
 ការសង្ស័យទ្រង់បានមើលទៅពួកគេយ៉ាងក្រៀមក្រំ ហើយទ្រង់បានចាប់ផ្តើមដើរ
 បន្ត ប៉ុន្តែទ្រង់—ទ្រង់កំពុងរង់ចាំពួកគេអញ្ជើញទ្រង់។ នោះជាអ្វីដែលទ្រង់កំពុងរង
 ចាំនៅយប់នេះសំរាប់អ្នកដើម្បីអញ្ជើញទ្រង់។

128 សូមកត់សម្គាល់ នៅពេលដែលសិស្សទាំងនោះបានអញ្ជើញទ្រង់ឱ្យចូលរួម
 ក្នុងការប្រកបរបស់ពួកគេនៅជុំវិញតុ វាគឺជាពេលដែលទ្រង់បានធ្វើអ្វីមួយដូចដែល

ទ្រង់បានធ្វើនៅមុនការផ្តាច់របស់ទ្រង់ ហើយភ្នែករបស់ពួកគេបានបើកចំហ។ ពួកគេស្គាល់ទ្រង់និងលក្ខណៈរបស់ទ្រង់។ ពួកគេបានដឹងពីអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ ហើយទ្រង់បានធ្វើវានៅពេលនោះ គឺដូចដែលទ្រង់បានធ្វើពីមុន។ ហើយពួកគេ បាននិយាយថា “នោះគឺជាទ្រង់!” ហើយយ៉ាងឆាប់រហ័សពួកគេបានស្រែកហើយ ទ្រង់បានបាត់ខ្លួន។ ហើយកន្លែងដែលពួកគេចំណាយពេល ៦ ម៉ោងដើម្បីស្តាប់ សេចក្តីអធិប្បាយនេះ ប្រហែលជា២០នាទីបានដើរទៅខាងក្រោយហើយប្រាប់អ្នក ផ្សេងទៀតថា “ទ្រង់បានរស់ឡើងវិញហើយ។ ទ្រង់ ពិតជាមានជីវិតមែន។”

129 មិត្តអើយ ទាំងអស់នេះគឺជាការសម្រេចនៃម៉ាឡាគី ៤ លូកា ១៧ យ៉ូហាន ១៥ អូ! ជាច្រើន វិវរណៈ ១០ ទំនាយជាច្រើនដែលអាចកើតឡើងត្រូវបានខ្ចាស់ ជាប់រហូតមកដល់សព្វថ្ងៃ។ ហើយនៅក្នុងគម្ពីរម៉ាកុសនិងក្នុង ម៉ាថាយជាកន្លែង ដែលទ្រង់បាននិយាយទីសម្គាល់និងការអស្ចារ្យទាំងនេះនឹងលេចចេញមកនៅ លើមេឃ ហើយមនុស្សហៅពួកគេថាមេធ្មប់ អាច—បាត់ជាមួយនឹងថាមពលនិង ភាពរហ័សនៃការគិត ការរំលោភដែលអាចធ្វើចលនាបាន ទ្រង់អាចសរសេរ ទ្រង់ អាចនិយាយបាន ទ្រង់អាចធ្វើអ្វីដែលទ្រង់ចង់ធ្វើ។ សសរភ្លើងដ៏អស្ចារ្យ “ដដែល កាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” ហើយទេសភាពកំពុងតែលេចមក លើផែនដី គឺពីវាមិត្តនៃផ្សេងកំពុងតែហុយឡើងលើ ខ្យល់ វិធីខាងលើដែលជា កន្លែងដែលមិនអាចមានសំណើមឬគ្មានអ្វីសោះ កំពស់៣០ម៉ាយល៍។ ទស្សនាមួយ មួយឆ្នាំកន្លះមុនវាកើតឡើង ថាវានឹងជាវិធីនោះ។ បន្ទាប់មកបង្វែររូបភាពហើយ មើលថាតើអ្នកណាកំពុងមើលចុះ។ គ្មានព្រះបន្ទូលណាមួយដែលធ្លាប់បរាជ័យ ដែលមិនត្រូវបានទាយនោះទេ ហើយនេះគឺជាព្រះបានសរសេរព្រះបន្ទូល ដោយ បញ្ជាក់ថាវាជាការពិត។ ហើយវាជាពេលល្ងាចម្តងទៀត។ ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើទ្រង់នឹង ត្រឡប់មកវិញ ដោយព្រះគុណ នៅយប់នេះហើយធ្វើអ្វីមួយឥឡូវនេះដូចជាទ្រង់ បានធ្វើនៅទីនោះ។ សូមអធិស្ឋានហើយសូមទ្រង់។ ព្រឹត្តិការណ៍នានាបានបញ្ជាក់ ច្បាស់ដោយទំនាយ។

130 ព្រះដ៏មានប្រទានភាពបំផុត ជួយយើង។ ជួយយើង ព្រះជាទីស្រឡាញ់ ដើម្បី យល់ ដើម្បីយល់ពីរឿងដែលយើងគួរដឹង យល់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអង្គ។ ហើយ ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ យើងបានឮសេចក្តីអធិប្បាយឥឡូវនេះជិតពីរពាន់ឆ្នាំ ការសរសេរសៀវភៅ។ ហើយនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះនៅទីនេះវាបានធ្លាក់ចុះជាថ្មី

ម្តងទៀត ហើយឥឡូវនេះវាដល់ពេលល្ងាចហើយ។ មេតូឌីស បាទីស ពួកប្រេសប៊ីតេរីនិងពួកគេជាច្រើននាក់ដែលមានតាមសម័យកាលបានជជែកជាមួយទ្រង់ ហើយប្រហែលជានៅតាមផ្លូវនៃថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យនេះដែលមិនធ្លាប់មាន ទាំងយប់ ឬថ្ងៃ ដូចដែលហោរាបានចែង ប៉ុន្តែនៅពេលល្ងាចវានឹងមានពន្លឺ។ ព្រះយេស៊ូវបានយាងចេញពីផ្ទះមកបង្ហាញខ្លួនអោយស៊ីម៉ូននិងស្រ្តី និងបានបង្ហាញពួកគេថាទ្រង់នៅរស់។ នោះគឺជាពេលព្រឹក។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលល្ងាចទ្រង់បានត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត។ ប៉ុន្តែទ្រង់បានដើរទៅកាន់ពួកគេ ពេញមួយថ្ងៃ ហើយស្តីបន្ទោសពួកគេចំពោះភាពខ្វាក់របស់ពួកគេ ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកទ្រង់បានបើកសម្តែងឲ្យគេស្គាល់នៅពេលល្ងាច។

131 ព្រះអង្គ ចូលមកក្នុងការប្រកបរបស់យើងយប់នេះដែលយើងមាននៅជុំវិញព្រះបន្ទូល។ ព្រះជាម្ចាស់ សព្វថ្ងៃនេះគេមិនជឿថាមាននៅក្នុងចំណោមមនុស្សទេ ខ្ញុំសូមអរគុណដែលមានខ្លះដែលទ្រង់បានហៅនិងតែងតាំងពួកគេទៅជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្វីទាំងអស់ដែលព្រះវរបិតាបានប្រទានដល់ខ្ញុំនឹងមកឯខ្ញុំ។” ហើយឥឡូវនៅពេលយប់ពន្លឺកំពុងភ្លឺ ខណៈដែលទ្រង់បានអនុញ្ញាត ឱព្រះអម្ចាស់ ដែលគ្មានទំនាយណាមួយ (ក្នុងចំណោមរាប់រយនោះដែលចេញទៅ) បានបរាជ័យម្តងណាឡើយ។ បន្ទាប់មកពិតប្រាកដបើនោះកំណត់ទីសម្គាល់ វាគឺជាទ្រង់ ព្រោះគ្មាននរណាម្នាក់អាចថាត្រឹមត្រូវទេ។ ដូចជាព្រះគម្ពីរដែរ គ្មាននរណាម្នាក់អាចសរសេរបានឡើយ ក្នុងរវាង១៦០០ឆ្នាំដាច់ៗពីគ្នា ដោយអ្នកសរសេរខុសៗគ្នា៤០នាក់ អាចសរសេរ ហើយគ្មានកំហុសណាមួយនៅក្នុងវាទេ។

ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថា ទ្រង់នឹងបង្ហាញអង្គទ្រង់នៅយប់នេះនៃ ហេព្រើរ ១៣:៨ ថាទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ និងការងារដែលទ្រង់បានធ្វើនៅពេលនោះ សូមទ្រង់ធ្វើនៅថ្ងៃនេះ។ ហើយទ្រង់បានសន្យា ទ្រង់មានបន្ទូល “នៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ នៅពេលដែលលោកិយកំពុងអង្គុយដូចក្រុងសូដុម និងកូម៉ូរ៉ា ដែលរង្វេង។” យើងក្រឡេកមើលក្មេងប្រុសទាំងនេះដូចជាក្មេងស្រី ស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ដូចពួកគេ និង—ឃើញក្មេងស្រីព្យាយាមធ្វើដូចជាក្មេងប្រុស ហើយឃើញស្រ្តីនិងបុរសក្នុងវ័យរង្វេងបាត់នេះ ឃើញការរួមភេទបានក្លាយ—ជារូបសក្ការៈបូជា។ ដំណឹងល្អត្រូវបានជំរុញចេញទៅម្ខាង ហើយអាក្រាតនៅក្នុងព្រះវិហារឡើយ។ ឱព្រះអង្គអើយ តើជាស

ម៉ឺនកាលណាហើយ! សូមយាងមក ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ បង្ហាញអង្គទ្រង់អោយ យើងស្គាល់។ ដ្បិតយើងសូមវានៅក្នុងនាមព្រះយេស៊ូវ។

132 ឥឡូវនេះខណៈពេលដែលអ្នកឱនក្បាល អ្នកបិទភ្នែក ខ្ញុំនឹងទៅដើម្បីសួរអ្នក ពីអ្វីមួយ។ អ្នកជឿថាព្រះនៅទីនេះទេ? តើអ្នកជឿអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅថ្ងៃនេះ គឺបានបំពេញតាមបទទំនាយទេ? តើអ្នកជឿថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺដូចគ្នាកាលពី ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូតទេ? តើអ្នកជឿនៅពេលដែលទ្រង់បាននៅទីនេះ និងបានបង្ហាញនៅក្នុងសាច់ឈាមសម្រាប់ថ្ងៃនោះ និងការងារដែលទ្រង់បានធ្វើ នៅទីនោះ តើត្រូវធ្វើម្តងទៀតនៅថ្ងៃនេះទេ? ហោរាបានចែងដូច្នោះ។ ព្រះគម្ពីរបាន ចែងយ៉ាងដូច្នោះ។ រាល់បទគម្ពីរត្រូវតែបំពេញ វាមិនអាចបរាជ័យ។ តើទ្រង់បាន បង្ហាញអង្គទ្រង់យ៉ាងដូចម្តេច? តាមរយៈហោរានោះ លោកម៉ូសេបាននិយាយ។ បានដឹងពីអាទិកំបាំងនៃដួងចិត្តរបស់មនុស្ស។ ស្ត្រីម្នាក់បានប៉ះសម្លៀកបំពាក់ របស់ទ្រង់ ទ្រង់បានងាកហើយបន្ទូលថា “ជំនឿរបស់អ្នកបានសង្គ្រោះអ្នកហើយ។” នៅពេលដែលស៊ីម៉ូនពេត្រុសបានមករកទ្រង់ ទ្រង់បានស្គាល់ឈ្មោះរបស់គាត់ ហើយប្រាប់គាត់ថាគាត់ជានរណា ឪពុករបស់គាត់ជានរណា។ ហើយព្រះយេស៊ូវ ដែលគួរអោយស្រឡាញ់ដូចគ្នានោះមិនមែនសុគតទេ ទ្រង់នៅរស់ជារៀងរហូត។ សរសើរដល់ព្រះ! ហើយខ្ញុំជឿ លើរឿងពេលល្ងាចឥឡូវនេះ ទ្រង់បានហៅយើង រួមគ្នា។

133 ឱព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវអើយ សូមយាងមកនៅក្នុងចំណោមពួកយើង។ កុំយាង ហួសឡើយ។ សូមយាងមក ស្នាក់នៅពេញមួយយប់ ជាមួយយើង រហូតដល់ យប់នេះចប់។ ចូរយើងទៅជាមួយទ្រង់នៅថ្ងៃស្អែក។ យើងអាចស្គាល់ទ្រង់នៅក្នុង អំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ ដែលជាសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់និង ព្រះគុណនិងមេត្តាករុណាអាចនៅជាមួយយើង។ ឱព្រះដែលគង់នៅអស់កល្ប អើយ សូមទទួលរបស់ទាំងនេះ។ យើងដឹងថាមានតែព្រះជាម្ចាស់ប៉ុណ្ណោះដែល អាចផ្តល់ឱ្យពួកគេបាន។

134 នៅក្នុងភាពឧឡារិកនៃម៉ោងនេះ សូមឱ្យយើងនិយាយ។ ព្រះជាម្ចាស់ ជាព្រះបិតារបស់យើង សាច់ឈាមរបស់យើងគឺជាផាងឧបោសថអន់សម្រាប់ ទ្រង់។ ប៉ុន្តែ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមអោយការព្រឹញកចេញជាបរិសុទ្ធរបស់ ព្រះអង្គ ជាព្រះគុណ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ យាងមក។ សំអាតយើង

ពីរាល់ការសង្ស័យនិងរាល់ការខ្ជិលច្រអូស រាល់ការសង្ស័យ និងគ្រប់បន្ទាត់នៃ ការសង្ស័យនោះដែលនៅក្នុងយើង ដើម្បីឱ្យយើងអាចមានសេរីភាពដោយគ្មាន ការសង្ស័យ។ ចេញមក សារភាពដូចពេត្រុសដោយអង់អាច “ទ្រង់ជាព្រះគ្រីស្ទ ហើយនៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។”

135 យើងជឿថាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់គឺជាសេចក្តីពិត ព្រះអម្ចាស់។ សូមឲ្យយើង មើល មុនពេលយើងចាប់ផ្តើមបន្ទាត់អធិស្ឋាននេះ ព្រះអម្ចាស់ បើកសម្តែង ឲ្យគេស្គាល់ដល់ពួកយើង។ ដូចដែលទ្រង់មានបន្ទូល “ដូចជានៅជំនាន់ឡុត” នៅពេលដែលអំប្រាហាំ ជាក្រុមដែលគេបានហៅចេញមករង់ចាំកូនប្រុស ដែលបានសន្យា ឡុតបានចុះនៅទីនោះស្តាប់ប៊ីលីក្រាហាំនិងអូរ៉ាល់រ៉ូប៊ីត ចំពោះ ការរៀបចំនិកាយនៅទីនោះ ជាប្រជាជាតិមួយ។ ប៉ុន្តែអំប្រាហាំជាអ្នកស្នាក់នៅ ដោយគ្មានអង្គការ គ្រាន់តែក្រុមតូចវង្វេងផ្លូវឆ្លងកាត់ទឹកដីដែលទ្រង់ត្រូវឲ្យទៅ អ្នកស្នាក់មរតក។ “ហើយមនុស្សសុចរិតនឹងបានផែនដីជាមតក។” ថ្ងៃមួយនៅ ក្រោមម្លប់ដើមឈើនៅពេលដែលពួកគេកំពុងអង្គុយ សម្រាក ព្រះបានយាងចុះមក ជាទម្រង់បុរសម្នាក់។ មានទេវតាពីរនាក់ចុះមកក្រុងសូដុម។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ នៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស បានបង្ហាញថាទ្រង់គឺជាព្រះ ទ្រង់សួរថា “អំប្រាហាំតើ ប្រពន្ធអ្នកសារ៉ានៅឯណា?” ពីរបីថ្ងៃមុននោះ គាត់គឺជាអាប៉ាម និង S-a-r-r-a សារាយ មិនមែនសារ៉ា “ព្រះនាង។” ហើយអ្នកបានហៅនាងតាមឈ្មោះព្រះនាង របស់នាង ដែលជាកូនស្រីរបស់ ស្តេច។ អ្នកត្រូវហៅថាអំប្រាហាំតាមឈ្មោះរបស់ អ្នក គឺអំប្រាហាំដែលជាឪពុករបស់ប្រជាជាតិនានា។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “អញនឹងទៅលេងឯង។”

136 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ! តើចិត្តហោរារូបនេះបានលោតឡើងប៉ុណ្ណា! ទ្រង់ស្គាល់ អ្នកថាអ្នកជានរណា។ គ្មានឆ្ងល់ដែលគាត់បានលាងជើងរបស់ទ្រង់ បាននាំយក អាហារដែលគាត់មានល្អបំផុតដាក់នៅមុខទ្រង់។ គាត់បានដឹងថានោះគឺជាព្រះ នៅទីនោះ។ បន្ទាប់មកទ្រង់សួរថា “តើសារ៉ានៅឯណា?” ដូចជាទ្រង់មិនបានដឹង ហើយទ្រង់...

137 អំប្រាហាំបាននិយាយទៅកាន់ទ្រង់ថា “គាត់នៅក្នុងត្រសាល...នាងនៅក្នុង ត្រសាល នៅពីក្រោយទ្រង់។”

138 ហើយទ្រង់បានប្រាប់អ្វីដែលនឹងកើតឡើង។ ហើយនាងនៅក្នុងចិត្តរបស់នាងសង្ស័យវា។ ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់—ទ្រង់បាននិយាយទៅកាន់អំប្រាហាំថា “ហេតុអ្វីបានជាសារ៉ាសង្ស័យក្នុងចិត្តដោយនិយាយក្នុងចិត្តថា ‘រឿងនេះមិនអាចទេ?’ តើមានអ្វីដែលពិបាកណាស់សម្រាប់ព្រះ?”

139 ឱព្រះអង្គអើយ! ព្រះយេស៊ូវ ព្រះបានសម្តែងព្រះបន្ទូល ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដូចដែលវាក៏នៅក្នុង សម័យសូដុម” លោកិយនឹងស្ថិតក្នុងស្ថានភាពដូចកាលពីមុនការបំផ្លាញលោកីយ៍របស់សាសន៍ដទៃ ការបែងចែកសាសន៍ដទៃ។ យើងនៅទីនេះ ជាស្នូលក្រុងសូដុម! ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់មានបន្ទូលថាកូនមនុស្សដែលតែងតែត្រូវបានគេហៅថាជា “ហោរា” នឹងត្រូវបានបង្ហាញនៅសម័យកាលនោះ។ បំពេញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ឱព្រះអង្គអើយ។ យើង ជាកូនដែលជឿទ្រង់ រង់ចាំដោយចិត្តស្មោះត្រង់ សូមផ្តល់ឱ្យយើងនូវជំនឿ ព្រះអង្គអើយ ថានៅពេលដែលយើងមានបន្ទាត់អធិស្ឋានមនុស្សនឹងជឿ។ នេះជាពេលល្ងាចហើយព្រះបិតា។ សូមឱ្យពន្លឺនៃព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ (ទ្រង់ជានរណា ហើយទ្រង់និងយាងមក) បង្ហាញអង្គទ្រង់ដោយព្រះបន្ទូលទំនាយដែលទ្រង់បានធ្វើ។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

140 ឥឡូវនេះខ្ញុំបានត្រៀមខ្លួន—រួចរាល់ហើយដើម្បីអធិស្ឋានសំរាប់អ្នកជម្ងឺ។ ប៉ុន្តែវាជារឿងចំលែកមួយ នៅពេលដែលយើងឈរនៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំឈរនៅទីនេះ ជំរុញជាសាធារណៈ និងភ្ជាប់ទំនាក់ទំនងពាសពេញប្រទេស ថាព្រះនៅតែជាព្រះ។ ទ្រង់មិនអាចហាជ័យ។ ហើយអ្វីដែលទ្រង់បានសន្យាទ្រង់នឹងធ្វើ។ ទ្រង់នឹងមិនដែលហាជ័យក្នុងការធ្វើវា ដ្បិតទ្រង់បានសន្យាថានឹងធ្វើវា។ ដូច្នេះខ្ញុំអាចមានទំនុកចិត្តយ៉ាងមុតមាំ នៅក្នុងអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ ដូច្នេះខ្ញុំទន្ទឹងចាំការយាងមករបស់ទ្រង់ ខ្ញុំទន្ទឹងចាំទ្រង់បង្ហាញនៅពេលណាមួយ ព្រោះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ក្នុងមួយម៉ោងដែលអ្នកមិនគិតថា” លោកីយមិនគិត “ពេលនោះទ្រង់នឹងលេចចេញមក។”

141 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថា...ខ្ញុំនៅក្នុងរោងឧបោសថរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ ហើយមានមនុស្សពីរបីនាក់ដែលអង្គុយនៅទីនេះដែល—ខ្ញុំស្គាល់។ បងប្រុសវ៉ាយ ពីរបីនាក់អង្គុយនៅទីនេះ នៅតាមទីនេះ ខ្ញុំដឹង។ ប៉ុន្តែមានច្រើននាក់ទៀតក្នុងចំណោមអ្នកដែលខ្ញុំមិនស្គាល់។ ហើយខ្ញុំគ្មានវិធីនិយាយថាព្រះនឹងធ្វើរឿងនេះទេយប់នេះ។

យើងបានឃើញទ្រង់ធ្វើវាកាលពីឆ្នាំកន្លងមក ប៉ុន្តែទ្រង់ប្រហែលជាមិនធ្វើនៅយប់នេះទេ។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ វាស្រេចលើទ្រង់។ ទ្រង់ជាអធិបតេយ្យ។ ទ្រង់ធ្វើអ្វីដែលទ្រង់ចង់ធ្វើ។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចប្រាប់ទ្រង់ពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើឡើយ។ ទ្រង់គង់តែម្នាក់ឯង តាមឆន្ទៈនិងផ្លូវរបស់ទ្រង់។ ប៉ុន្តែដោយសារតែទ្រង់បានសន្យាវា ខ្ញុំសុំឱ្យទ្រង់ធ្វើវា។ មិនមែនសម្រាប់ជាប្រយោជន៍របស់យើងទេ ដែលយើងត្រូវការវា ប៉ុន្តែប្រហែលជាដើម្បីជាប្រយោជន៍ដល់ជនចម្លែកខ្លះ ដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធអាចចាក់ប្រេងតាំងបាន...ចាក់ប្រេងតាំងលើយើង។ ឥឡូវ មិនថាទ្រង់បានចាក់ប្រេងលើខ្ញុំច្រើនប៉ុណ្ណា ក៏ទ្រង់ចាក់ប្រេងតាំងអ្នកផងដែរ អោយជឿ។

142 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់មានបន្ទាត់អធិស្ឋាន ហើយខ្ញុំចង់អធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជម្ងឺច្រើនតាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ឥឡូវ យើងអាចមានខ្សែ ដើម្បីហៅមនុស្ស និងនាំពួកគេមកទីនេះក្នុងជួរអធិស្ឋាន ហើយអធិស្ឋានសំរាប់អ្នករាល់គ្នានៅទីនេះ ខ្ញុំគិតអញ្ចឹង ខ្ញុំមានបងប្អូនអ្នកដឹកនាំរបស់ខ្ញុំមកទីនេះជាមួយយើង ហើយដាក់ដៃលើអ្នក។ យើងប្រាកដថាអាចធ្វើបាន។ រឺក៏យើងអាចស្នើសុំបិតារបស់យើង តែមួយអង្គគត់ដែលអាចធ្វើអ្វីសម្រាប់អ្នក ព្រោះដៃខ្ញុំគ្រាន់តែជាដៃមនុស្សដូចអ្នកដែរ។ ប៉ុន្តែរឿងរបស់វាគឺ វាមិនមែនជាដៃមនុស្សទេដែលធ្វើវា វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ជំនឿលើព្រះបន្ទូលនោះគឺជាអ្វីដែលធ្វើ វា។ គ្មានរឿងវិទ្យាសាស្ត្រអំពីវា គ្មានរឿងវិទ្យាសាស្ត្រសោះ។

143 គ្មានរបស់ណាមួយដែលគ្រឿងមាននៅក្នុងគ្រឿងសឹករបស់គាត់ដែលជាវិទ្យាសាស្ត្រទេ។ តើអ្នកដឹងទេ? សេចក្តីស្រឡាញ់ អំណរ មេត្រីភាព សុភាព សប្បុរស អត់ធ្មត់ ស្មោះត្រង់ ស្តុកបូក ជំនឿ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ អ្វីៗទាំងអស់មើលមិនឃើញដោយវិទ្យាសាស្ត្រ។ ហើយនោះជារឿងតែមួយគត់ដែលពិតនិងស្ថិតស្ថេរ។ អ្វីៗទាំងអស់អ្នកមើលពីផែនដីហើយត្រឡប់ទៅផែនដីវិញ។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលអ្នកមិនអាចមើលឃើញដោយភ្នែករបស់អ្នក ប៉ុន្តែឃើញវាប្រកាសខ្លួនវា នោះហើយពិភពនៃភាពអស់កល្ប។

144 តើអ្នកជឿទេ បើព្រះជាម្ចាស់នឹងសម្តែងអង្គទ្រង់ហើយបង្ហាញថាទ្រង់គង់នៅទីនេះ ហើយធ្វើការដដែលដែលទ្រង់បានធ្វើតាំងពីដំបូង បន្ទាប់ពីសារនេះ តើអ្នកនឹងទទួលយកវាជាការព្យាបាលរបស់អ្នកទេ? សូមព្រះជាម្ចាស់ជួយវា។ ឥឡូវនេះខ្ញុំកំពុងសួរនរណាម្នាក់នៅក្នុងផ្ទះ មិនថាអ្នកជានរណាឬតើអ្នកមកពីណា ខ្ញុំកំពុង

ស្នើសុំអ្នកអោយជឿសារនេះ ថាជាសេចក្តីពិត។ នោះគឺជាសារដែលព្រះមាននៅ ក្នុងព្រះគម្ពីររបស់អ្នកសំរាប់សម័យកាលនេះ ដែលថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺនៅទីនេះ យប់នេះហើយទ្រង់រស់។ ឥឡូវជិតហើយ...

145 អ្នកទាំងអស់គ្នាស្គាល់ខ្ញុំ ខ្ញុំនៅទីនេះក្នុងក្រុងដែលខ្ញុំបានលើកឡើង។ ខ្ញុំ មិនបានចូលសូម្បីសាលាវេយ្យាករណ៍។ នោះជាការពិត។ ហើយអ្នកបានស្គាល់ ខ្ញុំយូរគ្រប់គ្រាន់ហើយ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំបានរស់នៅមុខអ្នក ដើម្បីបង្ហាញអ្នកថា ខ្ញុំជាមនុស្សស្មោះត្រង់និងស្មោះត្រង់។ ខ្ញុំមិនមែនជាមនុស្សកំពុតទេ។ សូម្បី អ្នករិះគន់ខ្ញុំក៏មិននិយាយបែបនោះផង។ ពួកគេគ្រាន់តែនិយាយថា “អ្នកមិនមែន ជាមនុស្សលាក់ពុតតែអ្នកគ្រាន់តែខុស។ អ្នកគ្រាន់តែខុសដោយមិនដឹងខ្លួន ដោយគ្មានចេតនាទេ។” ខ្ញុំមិនគិតថាខ្ញុំខុសដោយមិនដឹងខ្លួនទេ ពីព្រោះព្រះបន្ទូល របស់ព្រះច្រើនទើបន្ទាល់អំពីសាររបស់ខ្ញុំ ហើយវាក៏ត្រូវប្រាប់អ្នកបានណា។ ហើយ អ្នកឮខ្ញុំនិយាយយ៉ាងច្បាស់ថាវាមិនមែនជាខ្ញុំទេ ដូច្នេះវាត្រូវតែជាទ្រង់។ តើវាត្រូវ ទេ? មានជំនឿលើព្រះជាម្ចាស់។ មើលផ្លូវនេះ ហើយអ្នកជឿព្រះ។ បើអ្នកអាចជឿ ទុកចិត្តព្រះជាម្ចាស់ ទ្រង់នឹងផ្តល់ឱ្យអ្នក។ បើទ្រង់អាចធ្វើបានដូចដែលទ្រង់បាន ធ្វើពីមុនមក ដូច្នេះទ្រង់នៅតែជាព្រះ។ តើអ្នកជឿទេ?

146 តើអ្នកជឿទេ? ស្រ្តីម្នាក់អង្គុយនៅទីនេះមុខខ្ញុំ សម្លឹងមើលខ្ញុំទាំងទឹកភ្នែក នៅក្នុងភ្នែករបស់នាង ដោយស្មោះ។ ខ្ញុំមិនដឹងថានាងជាអ្នកណាទេ មិនដែល ឃើញនាង។ ខ្ញុំគឺជាមនុស្សចម្លែកចំពោះអ្នក។ តើអ្នកគិតថាព្រះស្គាល់អាថ៌កំបាំង នៃដួងចិត្តអ្នកទេ? សេចក្តីប៉ងប្រាថ្នា បាបរបស់អ្នក ឬអ្វីក៏ដោយ? អ្នកគិតថាទ្រង់ ដឹងទេ? អ្នកគិតថាទ្រង់អាចបង្ហាញដល់ខ្ញុំពីអំពើបាបរបស់អ្នកគឺជាអ្វីដែលអ្នក បានធ្វើនិងអ្វីដែលអ្នកមិនគួរធ្វើ ឬបំណងប្រាថ្នារបស់អ្នកទេ? បើអ្នកនឹងធ្វើវានឹង ធ្វើឱ្យអ្នកជឿលើទ្រង់ ដឹងថាវាត្រូវតែជាទ្រង់ទេ? តើអ្នកទទួលយកវាជាទ្រង់ទេ? វា មិនមែនជាអំពើបាបរបស់អ្នកដែលរំខានអ្នកទេ។ អ្នកសារភាពបាបនោះ។ ប៉ុន្តែអ្នក ចង់បានបុណ្យជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរបស់អ្នក។ អ្នកនឹងទទួលបានវា។ ខ្ញុំបានឃើញការផ្លាស់ប្តូររបស់នាង។

147 អ្នកអាចដឹងថាខ្ញុំកំពុងមើលស្រ្តីនោះ នាងសម្លឹងមើលខ្ញុំ ខ្ញុំចង់បង្ហាញអ្នកនូវ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ មើលត្រង់នេះ លើស្រ្តីតូចម្នាក់ដែលអង្គុយនៅទីនេះ ក្រោម ជើងរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ។ ពេលខ្ញុំបាននិយាយថានោះគឺជាអ្វីដែលនាងចង់បាន គឺ

បុណ្យជ្រមុជនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អ្នកជឿថាអ្នកនឹងទទួលបានវាទេ បងស្រី? សូមលើកដៃឡើង អញ្ចឹង។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញស្រ្តីម្នាក់នេះនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ ឬ ដោយស្គាល់។

148 ឃើញបុរសនេះអង្គុយនៅទីនេះដោយដាក់ក្បាលចុះ នៅត្រង់នេះ ជាមួយនឹង ករបស់អ្នកមិនស្រួលខ្លួន។ ជាដើម។ អ្នករងទុក្ខដោយបញ្ជាក់នាមមានបញ្ហា។ អ្នកជឿថាព្រះនឹងធ្វើឱ្យអ្នកបានជាទេ? លើកដៃឡើងបើអ្នកនឹងទទួលយកវា។ ត្រូវហើយ ព្រះជាម្ចាស់យល់ព្រមតាមសំណូមពររបស់អ្នក។

149 យុវជននេះអង្គុយនៅទីនេះចង់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ អ្នកជឿថាព្រះនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកទេ លោក ជាមួយនឹងខ្សែពណ៌សចងព្យួរ នៅលើខ្នងរបស់អ្នក? ព្រះជាម្ចាស់នឹងផ្តល់វា។

150 បុរសម្នាក់នៅទីនេះកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់ប្រពន្ធរបស់គាត់។ នាងស្ថិតនៅ ក្នុងស្ថាប័នមួយ។ អ្នកជឿថាព្រះនឹងព្យាបាលនាង ធ្វើឱ្យនាងជាសះស្បើយទេ? តើ អ្នកជឿទេ? អ្នកអាចមានវា។

151 ពីដៃរបស់អ្នករហូតដល់បំពង់ក អ្នកជឿថាព្រះអាចប្រោសឲ្យជាសះស្បើយ នូវ ជម្ងឺបេះដូងដែលរំខានដល់អ្នក ដែលអ្នកមានបញ្ហាលើក្រពះ? អ្នកកំពុងអង្គុយ នៅទីនោះ រងទុក្ខកំពុងនេះ។ តើវាត្រូវទេ? អ្នកជឿថាទ្រង់អាចប្រោសអ្នកឲ្យ ជាសះស្បើយទេ? បន្ទាប់មកអ្នកអាចមានវា។ អាម៉ែន។

152 អ្នកឃើញថាទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ សូម មនុស្សទាំងនោះ មើលបើខ្ញុំស្គាល់ពួកគេ។ ខ្ញុំមិនស្គាល់ទេ ប៉ុន្តែទ្រង់ស្គាល់។ អា ម៉ែន។ ឃើញទេនោះជាពន្លឺនៅផ្នែកម្ខាងនៃជញ្ជាំង ត្រង់កន្លែងដែលព្យួរនៅពីលើ បុរសអង្គុយនៅទីនោះ។ អ្នកកំពុងមានជម្ងឺឆ្អឹងខ្នងនៅពីក្រោយខ្នងរបស់អ្នក។ អ្នក មិនមែនមកពីទីនេះទេអ្នកមកពីចចហ្គា។ លោកដុងកិន តើអ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្ត របស់អ្នកទេ ព្រះនឹងព្យាបាលបញ្ហាខ្នងនោះ។ តើអ្នកជឿអស់ពីចិត្តទេ? សូមព្រះ ប្រទានពរ។

153 នៅទីនេះមានបុរសម្នាក់កំពុងតែអង្គុយនៅខាងក្រោយ ដោយមានបញ្ហា ខ្នង។ សម្លឹងមើលមកខ្ញុំ ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ ប៉ុន្តែគឺជាលោកថមសុន។ អ្នកជឿ ទេ? លើកដៃឡើង លោក នៅក្រោយនោះ ដូច្នោះ...ខ្ញុំគឺជាអ្នកដទៃសម្រាប់អ្នក។

ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែអ្នកអង្គុយនៅទីនោះ អធិស្ឋាន។ បញ្ហាឆ្លើងខ្នងរបស់អ្នកបាន ជាសះស្បើយហើយ។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនឹងធ្វើឱ្យអ្នកជាផងដែរ។

154 “វានឹងភ្លឺដូចជាពន្លឺនៅពេលល្ងាចដែរ។” អ្នកមិនបានឃើញទេ ទ្រង់នៅ ទីនេះយប់នេះ! ទ្រង់គឺជាអញដ៏ពូកែ។ ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ តើអ្នកជឿទេ? តើអ្នកពេញចិត្តនឹងជឿជាក់ថានេះជាអ្វីដែល ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបង្ហាញអង្គទ្រង់ឱ្យគេស្គាល់ ហើយបង្ហាញអង្គទ្រង់នៅក្នុង ទំនាយ?

155 កុំបារម្ភនឹងភ្នែក។ ព្រះប្រោសអ្នកឈឺនិងអ្នកដែលរងទុក្ខ។

156 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែល...តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះឈឺ? សូមមើល ដែរបស់អ្នក។ ហាក់ដូចជាការដូចជាការទាញនិងសំពាធ។ មានណាមួយ មានកាត អធិស្ឋានទេ? ខ្ញុំមិនដឹងថាខ្ញុំនឹងនាំអ្នកឆ្លងកាត់ដោយរបៀបណាទេនៅទីនេះ។ ខ្ញុំ ចង់អធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក ហើយខ្ញុំមិនដឹងពីរបៀបធ្វើវាទេ។ អ្នកឃើញអ្វី ដែល មើលទៅជញ្ជាំង តើខ្ញុំនឹងធ្វើវានៅទីនោះដោយរបៀបណា? ចុះបើអ្នកបានជាប់ គាំងវិញ? អ្នកបានបិទមួយផ្សេងទៀតនៅត្រង់នេះ អ្នករាល់គ្នាឈប់សិន។

157 ស្តាប់ខ្ញុំ។ តើខ្ញុំធ្លាប់បានប្រាប់អ្នកពីអ្វីនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយមិនមានអ្វីកើតឡើងឬទេ? តើវាត្រូវទេ? អ្វីៗទាំងអស់តែងតែត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំ មិនដែលបានសុំលុយមួយកាក់ណាក្នុងមួយជីវិតខ្ញុំទេ មែនទេ? មិនមែនមួយដង ទេ។ មិនដែលយកដង្ហាយនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិននៅទីនេះដើម្បីប្រាក់ទេ។ ខ្ញុំ មិននៅទីនេះដើម្បីបញ្ជាក់អ្នកទេ។ ខ្ញុំនៅទីនេះដើម្បីបង្ហាញព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ក្នុងសម័យកាលនេះ។ ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកពីសេចក្តីពិត ហើយព្រះបានថ្លែងទីបន្ទាល់ ថាវាគឺជាសេចក្តីពិត។ ឥឡូវខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នក ថា**គម្ពីរចែងថា** បើអ្នកជឿព្រះយេស៊ូវ សូមដាក់ដៃលើអ្នកដែលមានជំងឺ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “គេនឹងបានជាឡើងវិញ!” តើអ្នកជឿទេ? បន្ទាប់មក នៅក្នុងព្រះវត្តមានរបស់ព្រះ តើអ្នកមិនជឿថាទ្រង់ធ្វើវា ឥឡូវនេះទេឬ?

158 ឥឡូវនេះដាក់ដៃរបស់អ្នកនៅលើម្នាក់ផ្សេងទៀត ហើយគ្រាន់តែកាន់វា នៅទីនោះសម្រាប់មួយនាទី។ សូម កុំ—អធិស្ឋាន គ្រាន់តែដាក់ដៃលើគ្នា ទៅវិញទៅមក។ នៅទីនោះក្នុងទឹកដី។ ហើយខ្ញុំ ខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់ ខ្ញុំកំពុងដាក់ខ្លួនខ្ញុំនៅ លើកន្សែងដៃទាំងនេះ។ ឥឡូវខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកមើលមកខ្ញុំបន្តិច។ តើមានអ្វីដែលព្រះ

បានចាកចេញដោយមិនបានធ្វើ? មើលពីរបៀបដែលទ្រង់ជាអ្វី អ្វីដែលព្រះបន្ទូល យើងបានអាន ការទស្សនាដែលយើងបានប្រាប់ គឺថាព្រះយេស៊ូវទ្រង់បាន បង្ហាញអង្គទ្រង់ផ្ទាល់តាមរយៈទំនាយព្រះគម្ពីរ ឥឡូវមើលសម័យកាល ហើយ ប៊ីសប្តាហ៍ចុងក្រោយនេះនៅកន្លែងដែលយើងបានកំណត់សម័យកាលដែលយើង កំពុងរស់នៅ។ សូមក្រឡេកមើលអ្វីដែលយើងបានអាន ចុះហោរាក្លែងក្លាយនិង ទីសម្គាល់ស្ទើរតែនឹងបញ្ឆោតអ្នករើសតាំង។ តើព្រះបន្ទូលបានបង្ហាញយ៉ាងដូច ម្តេច តើជាព្រះនៃគ្រានេះបានបិទបាំងការកុហក...នៃដួងចិត្តរបស់មនុស្សបែប ណា។ ហើយរបៀបដែលព្រះអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ បានមានបន្ទូលតាមរយៈការទស្សនា ទាយរបស់ទ្រង់ថាការទាំងនេះនឹងកើតឡើង នៅក្នុងសម័យកាលឡៅឌីសេ។ គ្មានអ្វីដែលនៅសេសសល់មិនទាន់បានធ្វើទេ។ ព្រះនៅទីនេះគឺជាព្រះដដែល ដែលបាននិយាយទៅកាន់មនុស្សទាំងនោះនៅឯអេម៉ុស ដែលបានបង្ហាញទី សម្គាល់ដោយអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ដោយការទស្សនាដែលបានទាយអំពីទ្រង់ ទ្រង់ គង់នៅទីនេះនៅយប់នេះ បង្ហាញវត្តមានទ្រង់ដោយការទស្សនាដែលបានទាយ សម្រាប់សម័យនេះ។ ទ្រង់នៅដដែល កាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ តើអ្នកអាចជឿបានទេ? បន្ទាប់មកដាក់ដៃរបស់អ្នកនៅលើម្នាក់ផ្សេងទៀត។ កុំ អធិស្ឋានសម្រាប់ខ្លួនអ្នក តែដោយវិធីខ្លួនអ្នកផ្ទាល់អធិស្ឋានសម្រាប់មនុស្សម្នាក់ ដែលអ្នកបានដាក់ដៃរបស់អ្នកលើនោះ ព្រោះពួកគេអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក។ ឥឡូវ មើល កុំសង្ស័យ។

159 ហើយឥឡូវនេះបើអ្នកអាចមើលឃើញអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងមើល! ហើយអ្នក ស្គាល់ខ្ញុំថានឹងមិនកុហកអ្នកទេ ឈរនៅទីនេះ។ បើអ្នកអាចមើលឃើញ ជំនឿ របស់អ្នកអាចទាញព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យដែលបាននៅលើអាកាស—ខ្យល់ វិទ្យាសាស្ត្របានថតរូប ហើយឃើញវាផ្លាស់ប្តូរតាមរយៈអាគារនេះគ្រាន់តែ ព្យាយាមរកកន្លែង—ចុះចត ដោយព្យាយាមរកកន្លែងបោះយុថ្កា។ គ្រាន់តែជឿវា បងប្អូនខ្ញុំអើយ។ អ្នកបានសម្គាល់វាដោយបទគម្ពីរជាដើម ថាវាត្រឹមត្រូវ។ ឥឡូវ សូមអធិស្ឋានដោយភាពស្មោះត្រង់ចំពោះមនុស្សដែលអ្នកបានដាក់ដៃនៅលើ ពួកគេកំពុងអធិស្ឋានអោយអ្នក។

160 ព្រះអង្គយេស៊ូវនៃណាសារ៉ែតជាទីស្រឡាញ់ ហេតុអ្វី យើងដឹងថា ព្រះអម្ចាស់ ដោយព្រះបន្ទូលនេះ។ ទ្រង់គង់នៅទីនេះ ដោយការសន្យាថាទ្រង់

នៅទីនេះ: “កន្លែងណាដែលមានមនុស្សពីរបីនាក់បានជួបជុំគ្នាក្នុងនាមខ្ញុំ ខ្ញុំក៏ស្ថិតនៅកណ្តាលចំណោមពួកគេដែរ។ ហើយទីសម្គាល់ទាំងនេះនឹងមានដល់អស់អ្នកដែលជឿ។ បើពួកគេដាក់ដៃរបស់ពួកគេលើអ្នកជម្ងឺ ពួកគេនឹងបានជាសះស្បើយ។” លើសពីរលកនៃទូរស័ព្ទនេះ សូមអោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមកនៅក្នុងពួកជំនុំនីមួយៗ។ សូមឲ្យពន្លឺដ៏បរិសុទ្ធដែលយើងសម្លឹងមើលនៅទីនេះនៅក្នុងព្រះវិហារ អាចនឹងធ្លាក់មកលើម្នាក់ៗ និងសូមអោយពួកគេបានជាសះស្បើយនៅពេលនេះ។ យើងស្តីបន្ទោសខ្លាំងសត្រូវជាអារក្សនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះគ្រីស្ទ យើងនិយាយទៅកាន់សត្រូវថា ឯងត្រូវចាញ់ដោយ—ការងទុក្ខ ការសុគតរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ និងការរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃទីបី។ ហើយកស្មតាងដែលបញ្ជាក់ថាទ្រង់នៅទីនេះក្នុងចំណោមពួកយើងយប់នេះរស់នៅ បន្ទាប់ពី១៩០០ឆ្នាំមកហើយ។ សូមឱ្យព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់បំពេញដួងចិត្តទាំងអស់ដោយជំនឿនិងអំណាច ហើយព្យាបាលគុណធម៌ពីការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលបានបង្ហាញទីសម្គាល់ឥឡូវនេះដោយពន្លឺដ៏អស្ចារ្យគុសរង្វង់ព្រះវិហារ នៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់។ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមផ្តល់វាសម្រាប់ជាសិរីល្អនៃព្រះ។

161 សូមឲ្យកន្លែងដៃទាំងនេះដែលយើងអធិស្ឋានលើ សូមអោយពួកគេទៅរកអ្នកជម្ងឺនិងអ្នកដែលងទុក្ខដែលពួកគេមានបំណង។ សូមអោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតែមួយ នោះគឺនៅទីនេះឥឡូវនេះបង្ហាញទីសម្គាល់អង្គទ្រង់ផ្ទាល់ បង្ហាញអង្គទ្រង់នៅលើអ្នកជំងឺគ្រប់រូប ដែលត្រូវបានដាក់ដៃលើ។ សូមឲ្យវត្តមានរបស់ព្រះបានបំពេញដួងចិត្តរបស់ពួកគេជាមួយជំនឿរហូតដល់ជំងឺនៃរាងកាយរបស់ពួកគេនឹងជាសះស្បើយ។ យើងស្នើសុំសម្រាប់លើកតម្កើងសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់នៅក្នុងព្រះវត្តមានរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដូចដែលយើងជាអ្នកបរិវេញរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទូលសូម។ អាម៉ែន។

162 ឥឡូវពីចិត្តរបស់អ្នក ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលខុសនឹងអ្នកទេ អ្នកអាច ចេញពីចិត្តរបស់អ្នក ជឿដោយអស់ពីចិត្តថាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវសំណើរបស់អ្នក? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—អេឌី។] ខ្ញុំជឿថារាល់ដៃ ដូចដែលខ្ញុំអាចមើលឃើញ បានលើកឡើង។ បើអ្នកជឿវា ឥឡូវនេះចាំថា វាត្រូវបានបញ្ចប់។

163 អ្នកនៅទីនោះនៅលើបណ្តាញខ្សែទូរស័ព្ទ បើអ្នកបានជឿអស់ពីចិត្តរបស់អ្នក ដូចជាអ្នកដឹកនាំត្រូវបានដាក់ដៃលើអ្នកនិងមនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់អ្នក អ្នកដែលដាក់ដៃលើអ្នក បើអ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្តរបស់អ្នកថាវាជាចប់ហើយ គឺវាចប់ហើយ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យ ទ្រង់គង់នៅក្នុងត្រសាលនេះយប់នេះ។ ខ្ញុំបានឃើញទ្រង់ធ្វើការលើមនុស្ស ហើយបង្ហាញអង្គទ្រង់នៅទីនេះនៅផ្នែកម្ខាងនៃជញ្ជាំង ហើយបានចុះទៅលើបុរសម្នាក់ ចុះមកទីនេះឡើងតាមរយៈអគារនេះ ធ្វើឱ្យគេស្គាល់អាថ៌កំបាំងនៃដួងចិត្ត បង្ហាញទិសម្តាល់វត្តមានរបស់ព្រះអង្គដើម្បីបង្ហាញថាព្រះអង្គនៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ទ្រង់គង់នៅក្នុងចំណោមយើង! ទ្រង់ជាព្រះ ជាព្រះដែលមិនចេះសាបសូន្យឡើយ។

164 ហើយតើដួងចិត្តរបស់យើងមិនឆេះនៅក្នុងខ្លួនយើងទេឬ ហើយវាមិនឆេះទេឬឥឡូវនេះ ដោយដឹងថាឥឡូវនេះយើងនៅក្នុងវត្តមាននៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដែលបានរស់ឡើងវិញ សូមលើកតម្កើងសិរីរុងរឿងនិងកោតសរសើរអស់កល្បជានិច្ច តើអ្នកណានៅក្នុងរូបភាពបង្ហាញ របស់ព្រះយេស៊ូវដែលមានគ្រប់ព្រះចេស្តា។ ជាអ្នកចុះមកតាមទំរង់នៃសសរភ្លើងនៅក្នុងគុម្ពាតដែលឆេះដើម្បីទាក់ទាញចំណាប់អារម្មណ៍របស់ហោរាម្នាក់ តើអ្នកណាបានចុះមកលើភ្នំ ហើយអ្នកណាដែលប៉ះវាគេនឹងត្រូវសម្លាប់ ក្រៅពីលោកម៉ូសេនិងយ៉ូស្វ។ តើទ្រង់ដឹកនាំកូនចៅអ៊ីស្រាអែលឆ្លងកាត់ទីរហោស្ថានក្នុងដំណើររបស់ពួកគេយ៉ាងដូចម្តេច ប្រភេទនៃមនុស្សដែលគេហៅសព្វថ្ងៃនេះ។ ទ្រង់នៅទីនេះ គឺដោយការស្រាវជ្រាវវិទ្យាសាស្ត្រថែមទាំងបានបង្ហាញអង្គទ្រង់មុខវិទ្យាសាស្ត្រ។ ហើយដោយសកម្មភាពរបស់ទ្រង់និងដោយការទស្សនាមួយរបស់ទ្រង់គឺជាអ្វីដែលបានទាយអំពីទ្រង់ដើម្បីធ្វើនៅក្នុងថ្ងៃនេះ ដើម្បីធ្វើឱ្យទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត បើកសម្តែងយ៉ាងត្រឹមត្រូវ។ វាមិនគ្រប់គ្រាន់ទេដែលធ្វើឱ្យចិត្តរបស់យើងឆេះឆ្ងល់? សូមព្រះប្រទានពរ។

165 ឥឡូវនេះដោយមានការព្រមព្រៀងគ្នា សូមក្រោកឈរឡើងហើយនិយាយថា ឥឡូវនេះខ្ញុំទទួលយកព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះនិងជាអ្នកព្យាបាល។ ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ឥឡូវនេះខ្ញុំទទួលយកព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះនិងជាអ្នកព្យាបាល។”—អេឌី។ ហើយដោយព្រះគុណរបស់ទ្រង់ [ហើយដោយព្រះគុណរបស់ទ្រង់] ចាប់ពីពេលនេះតទៅ [ចាប់ពីសម័យកាលនេះតទៅ] ឱ

ព្រះអើយ [“ឱព្រះអើយ”] កុំអនុញ្ញាតឱ្យមានការមិនជឿ [“កុំអនុញ្ញាតឱ្យមានការមិនជឿ”] ចូលមកក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំ [“ចូលមកក្នុងដួងចិត្តខ្ញុំ”] ព្រោះខ្ញុំបានឃើញ [“ព្រោះខ្ញុំបានឃើញ”] សេចក្តីទំនាយ [“សេចក្តីទំនាយ”] នៃថ្ងៃនេះ [“នៃថ្ងៃនេះ”] បានបំពេញ។ [“បានបំពេញ”] ខ្ញុំជឿ [“ខ្ញុំជឿ”] ថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ [“ថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ”] នៅរស់ [“នៅរស់”] ហើយនៅទីនេះឥឡូវនេះ [“ហើយនៅទីនេះឥឡូវនេះ”] បញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ [“បញ្ជាក់ពីព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់”] នៅគ្រានេះ។ [“នៅគ្រានេះ”] សេចក្តីទំនាយ [“សេចក្តីទំនាយ”] ដែលបានសរសេរអំពីទ្រង់ [“ដែលបានសរសេរអំពីទ្រង់”] ឥឡូវនេះត្រូវបានបំពេញនៅកណ្តាលយើង។ [“ឥឡូវនេះត្រូវបានបំពេញនៅកណ្តាលយើង”] ទ្រង់គឺជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ [“ទ្រង់គឺជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ”] ជាព្រះរបស់ខ្ញុំ [“ជាព្រះរបស់ខ្ញុំ”] ស្តេចរបស់ខ្ញុំ [“ស្តេចរបស់ខ្ញុំ”] ជាអ្វីទាំងអស់របស់ខ្ញុំ។ [“ជាអ្វីទាំងអស់របស់ខ្ញុំ”]

166 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមស្តាប់ទីបន្ទាល់របស់យើង។ ហើយផ្តល់ឱ្យយើងរាល់ថ្ងៃនូវនំប៉័ងនៃជីវិត។ ហើយយើងសរសើរតម្កើងព្រះ ឱព្រះអង្គអើយ ពីជម្រៅនៃដួងចិត្តរបស់យើង។ យើងសរសើរដល់ព្រះអង្គដែលមានព្រះចេស្តា ជាព្រះរបស់ពួកហោរា។ នៅក្នុងនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

អូ ជាពេលល្អ ពេលណាហើយ!

...គ្រាន់តែជឿតាម
 គ្រាន់តែជឿតាម គ្រាន់តែជឿតាមប៉ុណ្ណោះ
 រឿងទាំងអស់អាចទៅរួច មានតែជឿប៉ុណ្ណោះ។

សូមឱ្យយើងច្រៀងវាដូចនេះ។

ឥឡូវនេះខ្ញុំជឿ អូ ឥឡូវនេះខ្ញុំជឿ
 អ្វីទាំងអស់អាចទៅរួច ឥឡូវខ្ញុំជឿ
 ឥឡូវនេះខ្ញុំជឿ អូ ឥឡូវនេះខ្ញុំជឿ
 អ្វីៗទាំងអស់អាចទៅរួច ឥឡូវខ្ញុំជឿ។

តើនោះជាទីបន្ទាល់របស់អ្នកឬ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អេឌី។]
 ឥឡូវពេលយើងឱនក្បាលចុះ។

រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!
 រហូតដល់យើងបានជួបគ្នានៅទាមជើងព្រះយេស៊ូវ
 រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!
 ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នករហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត!

[បងប្រុសប្រាណហាំចាប់ផ្តើមបន្ទូល ព្រះគង់ជាមួយអ្នក បន្ទាប់មកនិយាយ
 ទៅបងប្រុសនេវីល—អេឌី។] តើអ្នកចង់និយាយអ្វីទេ? វ៉ែល។

...នៅទាមជើងព្រះយេស៊ូវ
 រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!
 ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នករហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត!

¹⁶⁷ ជាមួយនឹងការឱនក្បាលចុះ បងប្រុស វ៉ែល កំពុងតែឈរនៅទីនេះដើម្បីបញ្ចប់
 ការអធិស្ឋាន។ បងប្រុស លីវ៉ែល ជាអ្នកនិពន្ធសៀវភៅនៅរោងឧបោសថនៅទីនេះ
 នៃអក្សរសិល្ប៍និងសៀវភៅជាដើម។ បងប្រុសដ៏មានតម្លៃ គាត់គឺនៅជាមួយខ្ញុំក្នុង
 យុទ្ធនាការជាច្រើន។ សង្ឃឹមថាខ្ញុំមានឱកាសទុកអោយគ្រប់គ្នាអ្នកដឹកនាំទទួល
 ពួកគេឡើងនៅទីនេះ ហើយនិយាយជាមួយពួកគេ។ អ្នកយល់ ខ្ញុំដឹងច្បាស់។
 អ្នកដឹកនាំទាំងអស់យើងរីករាយដែលមានអ្នកនៅទីនេះ។ មនុស្សទាំងអស់ នៃព្រះ
 វិហារផ្សេងៗគ្នា យើងរីករាយដែលមានអ្នកនៅទីនេះ។ ហើយពិតប្រាកដណាស់
 ការអធិស្ឋានរបស់យើងចំពោះគ្នាទៅវិញទៅមក “ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នករហូតដល់
 យើងជួបគ្នាម្តងទៀត។” ដោយឱនក្បាលចុះ និងលើកដៃយើងឡើង សូមច្រៀង
 ម្តងទៀត យ៉ាងពិរោះចំពោះព្រះ។

រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!
 រហូតដល់យើងជួបនៅព្រះបាទាព្រះយេស៊ូវ!
 រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!
 ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នករហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត!



ព្រឹត្តិការណ៍នានាបានបង្ហាញច្បាស់ដោយទំនាយ KHM65-0801E

(Events Made Clear By Prophecy)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 1 សីហា 1965 នៅ រោងឧបោសថប្រាណហាំ នៅ ជេហ្វឺរសាស់វីល អ៊ិនឌៀអាណា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែ អាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវ បោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2021 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG